

ဝမ်းမြောက်ခြင်းတရား
လူမှုကိစ္စတို့သည် စေးနဲဝန်တို၍ သူတစ်ပါး၏အလှူ၌ ဝမ်းမြောက်ခြင်း မရှိကုန်။ ထို့ကြောင့် ဒုက္ခတိဘဝသို့ရောက်ရ ၏။ ပညာရှိတို့ကား သူတစ်ပါး၏အလှူ၌ ဝမ်းမြောက်ခြင်း ရှိကုန်၍ တမလွန်ဘဲ ချမ်းသာရ၏။ မေတ္တာ၊ ကရုဏာ၊ မုဒိတာ၊ ဥပေက္ခာဟူသော ဗြဟ္မစရိယတရားလေးပါးတို့တွင် ဝမ်းမြောက်ခြင်းဟူသော တရားသည် ချမ်းသာခြင်းကို ဆောင်၏။
လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၇)

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ICRC အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး ဆွေးနွေး



နေပြည်တော် မေ ၁၂
နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်သည် ရီနိုဗာမြို့အခြေစိုက် International Committee of the Red Cross (ICRC) ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Peter Maurer ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ညနေ ၃ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ဝိသုံ)
တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံအတွက် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အကူအညီများပေးအပ်ရေးကိစ္စ၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ICRC အကြား ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။
တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ၊ ဒေါက်တာမြင့်ထွေး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်၊ ဦးမင်းသူနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် အောင်မြင်ခြင်း၊ မအောင်မြင်ခြင်းဟာ ဆန္ဒကလွဲလို့ တခြားအကြောင်းမရှိဟု ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီအစည်းအဝေး၌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ပြောကြား



နေပြည်တော် မေ ၁၂
ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC)၏ (၁၀)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် သင်္ဂဟတီတယ်၌ ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပုဒိစောကွယ်ထူး ဝင်းနှင့် ဦးသုဝေ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ယနေ့ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေး၌ အဓိကအားဖြင့် မေ ၂၄ ရက်တွင်စတင်မည့် ညီလာခံအတွက် ဆွေးနွေးရန်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းနှင့်ဆက်နွှယ်နေသည့် အခြား ကိစ္စများကိုလည်း စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (၁၀)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေး နေပြည်တော်၌ ကျင်းပစဉ်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဦးဆုံးသော
ငွေဖြည့်ပေးလိုပါသလား၊ ငွေလွှဲပေးလိုပါသလား၊ ငွေထုတ်လိုပါသလား၊ ဈေးဝယ်လိုပါသလား၊ လစာငွေပေးလိုပါသလား။

Myanmar MOBILE MONEY anywhere anytime anyone
အချိန်တိုင်း... ငွေရာတိုင်း... လူတိုင်း... တကွ...
ရုံးချုပ် - အမှတ်(၅၁)၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂၊ ၁၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂၊ ၀၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂၊ ၀၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂၊ ၀၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂၊ ၀၉ ၃၁၀၀ ၁၅၂။ Call Center-1211,1212 Hot Line- 3636, 3939
Website- www.myanmarmobilemoney.com

MPT, MECTel Sim Card များဖြင့်၊
မိုဘိုင်းဖုန်းအသုံးပြုသူတိုင်းခေတ်မီစွာ
မြန်မာမိုဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်ဆောင်မှုကိုအသုံးပြုခြင်းဖြင့်
ဂုဏ်ယူလိုက်ပါ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်သူနှင့်အတူ

ရှေ့ဖုံးမှ
 ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုဆိုလျှင် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်ပတ်သက်၍ မိမိတို့ကြိုးပမ်းခဲ့ သည်မှာ တစ်နှစ်ကျော်ရှိပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

တစ်နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း အားလုံး ခြုံကြည့်လျှင် တိုးတက်မှုရှိသည်ဟု ယူဆပါ ကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် နှင့်ပတ်သက်၍ တစ်ကမ္ဘာလုံးကလည်း စိတ်ဝင်စားမှုရှိနေပါကြောင်း၊ အဘယ် ကြောင့်ဆိုသော် မိမိတို့နိုင်ငံအတွက်သာမက အခြားပဋိပက္ခဖြစ်နေသည့် နိုင်ငံများအတွက် လည်း အရေးကြီးသည့် သင်ခန်းစာရနိုင်မည့် ဖြစ်စဉ်ဟု ၎င်းတို့ယူဆထား၍ ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့၏ အောင်မြင်မှုသည် မိမိတို့ နိုင်ငံတစ်ခုတည်း၏ အောင်မြင်မှုမဟုတ်ဘဲ တစ်ကမ္ဘာလုံး၏ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်များ အတွက် အောင်မြင်မှုဟု သတ်မှတ်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များလည်းရှိပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့အနေဖြင့် ဒုတိယအကြိမ်ကျင်းပမည့် (၂၁) ရာစု ပင်လုံညီလာခံ၊ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံကြီးကို အောင်မြင် အောင် လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် အားလုံးတွင် တာဝန်ရှိသည်ဟု ယူဆပါကြောင်း ပြောကြား သည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ်က “ဒီလို ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်နဲ့ ပတ်သက်လို့ အောင်မြင်ခြင်း၊ မအောင်မြင်ခြင်း ဟာ နောက်ဆုံးက ဆန္ဒနဲ့ပဲဆိုင်ပါတယ်။ ဆန္ဒကလွဲလို့ တခြားမဖြစ်နိုင်စရာ အကြောင်း ဘာမှမရှိပါဘူး။ အောင်မြင်ခြင်းတရား လေးပါးဆိုတာ ဆန္ဒနဲ့ပဲ စတင်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေး လိုချင်ရင် ဘယ်လိုနည်းနဲ့မဆို ကျွန်ုပ်တို့ရယူလို့ ရပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးမလိုချင်ရင်တော့ နည်းအမျိုးမျိုးနဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးကြန့်ကြာအောင် လုပ်တယ်ဆိုတာ ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။

“ကျွန်ုပ်တို့ဟာ တကယ်ပဲ ဆန္ဒရှိလား။ တကယ်ဆန္ဒရှိမှ တခြား ဝီရိယ၊ စိတ်ဓာတ်၊ ပညာတို့နဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ပုံပိုးပြီး အောင်မြင်ခြင်းကို ရနိုင်မှာပါ။ ဒါကြောင့် အစည်းအဝေးကို ရောက်ရှိနေတဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်များအားလုံးဟာ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် စစ်မှန်တဲ့ဆန္ဒရှိတယ် ဆိုတာ ကျွန်ုပ်အနေနဲ့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

ဆန္ဒရှိတာ၊ မရှိတာက နောက်ဆုံး ဘယ်သူကဆုံးဖြတ်မလဲဆိုတော့ ပြည်သူလူထု နဲ့ သမိုင်းက ဆုံးဖြတ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်သူ လူထုဆိုတာ ပစ္စုပ္ပန်ကာလပြည်သူ မဟုတ်ဘူး။ နောင်လာမယ့် နောင်လာနောက်သားများ၊ မျိုးဆက်များက ဆုံးဖြတ်မယ်ဆိုတာ သမိုင်းက ဆုံးဖြတ်ခြင်းပဲဖြစ်ပါမယ်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးဟာ အောင်မြင်မှုအတွက်ကို ဝိုင်းဝန်းပြီးတော့ တတ်အားသမျှ စေတနာမှန်မှန်နဲ့ ကြိုးစား သွားကြမယ်။ ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်အပြည့် အဝနဲ့ ကြိုးစားသွားကြမယ်လို့ ကျွန်ုပ်အနေနဲ့ မျှော်လင့်ပါတယ်”ဟု ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပူးတွဲကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပဒိုဗောကွယ်ထူးဝင်းက နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ တွင် ဆွေးနွေးသည့်အချက်အလက်များကို တန်းတူရည်တူနှင့် အမြင်သဘောထားများ ကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းဆွေးနွေးပြီး အဖြေရှာသွား ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အဖြေဆိုသည့် နေရာ တွင်လည်း တစ်နိုင်ငံလုံးအကျိုးအတွက်၊ အစုအဖွဲ့များ၏ အကျိုးအတွက် မဆန့်ကျင် သည့်၊ တစ်နိုင်ငံလုံးအကျိုးရှိသည့် အဖြေရလဒ်



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာသူများကို ရင်းရင်းနှီးနှီးနုတ်ဆက်စဉ်(သတင်းစဉ်)

ဖြစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ အကောင်အထည် ဖော်နိုင်သည့် အဖြေရလဒ်ကိုရရန်လည်း လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့လုပ်ငန်းကော်မတီမှ တစ်ဆင့် တင်လာသည့် အဆိုပြုလွှာများ ဆွေးနွေးရမည့် ခေါင်းစဉ်များကို အတွင်း ရေးမှူးများအတွက် စုစည်းပြီး မိမိတို့ UPDJC အစည်းအဝေးမှ တင်ပြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသုဝေက မိမိတို့ UPDJCသည် အရေးကြီးသည့် ပြည်ထောင်စု၏ကိစ္စရပ်များ၊ တာဝန်များကို ထဲထဲဝင်ဝင် ပါဝင်ထမ်းဆောင်နေသည်မှာ ထင်ရှားပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ မျှော်လင့်ချက် များအောင်မြင်မည်ဆိုလျှင် ပြည်သူများ အတွက် ပိုပြီး ဝမ်းသာကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့နောက် မိမိတို့ညီလာခံကြီးမှ ဒီမိုကရေစီ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုကြီး တည်ဆောက်ရေး ကို ဆက်ပြီးသွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်တကွ NCAတွင် လက်မှတ်ထိုးထားသော တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများရော လက်မှတ် မထိုးထားသေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများပါ ထို အချက်အလက်များကို အားလုံးလိုလို လားလားရှိကြသည်၊ ကြိုက်နှစ်သက်ကြသည် ဟု မိမိအနေဖြင့် နားလည်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီ ၉၃ ဖွဲ့ကလည်း ဒီမိုကရေစီ အရေး၊ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက် ရေးကို အားလုံးလက်ခံသဘောတူသည်၊ အားလုံးက လိုလားသည်ဟု ယုံကြည်ပါ ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ လုပ်ငန်းကော်မတီ များ၏ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ လုံခြုံရေး၊ မြေယာနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ကဏ္ဍများမှကဏ္ဍအလိုက် အခြေခံရမည့် များကို သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီဝင် များက UPDJCသို့ တင်ပြဆွေးနွေးကြပြီး

အတည်ပြုချက်များရယူသည်။

ဆက်လက်၍ NCA လက်မှတ် မရေးထိုးရသေးသော တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများအား ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးသို့ ဖိတ်ကြားသွားမည့်အစီအစဉ်များကို ဆွေးနွေး ညှိနှိုင်းကြသည်။

ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ အတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့က ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ ကျင်းပ မည့် ကာလနှင့်ပုံစံ၊ ညီလာခံ၌ အတည်ပြုခြင်း

ကိစ္စရပ်တွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် နည်းလမ်းများ၊ ညီလာခံသဘာဝပတ်အဖွဲ့နှင့် အကျိုးဆောင် အဖွဲ့များဖွဲ့စည်းမည့် အစီအစဉ်၊ ညီလာခံသို့ ဖိတ်ကြားရေးကိစ္စရပ်များ၊ ညီလာခံဖြစ်မြောက် ရန် ပံ့ပိုးမှုကိစ္စများနှင့် ဘတ်ဂျက်ရေးဆွဲခြင်း ဆိုင်ရာတို့အပါအဝင် အထွေထွေကိစ္စရပ်များ ကို တင်ပြဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသုဝေ၊ ပဒိုဗောကွယ်ထူးဝင်းနှင့် ဒေါက်တာ တင်မျိုးဝင်း တို့က ဆွေးနွေးသဘောတူညီမှု များအပေါ် ဝမ်းမြောက်စကားပြောကြား၍

အစည်းအဝေးကို ညနေ ၆ နာရီတွင် ရုပ်သိမ်း လိုက်သည်။

ယနေ့ကျင်းပသော ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံရေးကဏ္ဍ ခေါင်းစဉ်ကြီး ခြောက်ဦး အချက်ပေါင်း ၂၁ ချက်ကို သဘောတူညီမှုရရှိသည်။ အဆိုပါ သဘောတူညီချက်များမှာ အချုပ်အခြာ အာဏာ၌ တစ်ချက်၊ အချုပ်အခြာအာဏာ ကျင့်သုံးမှု၌ တစ်ချက်၊ တန်းတူရေး၌ နှစ်ချက်၊ ကိုယ်ပိုင်ပြဋ္ဌာန်းခွင့်၌ ငါးချက်၊ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုမှု (ဖွဲ့စည်းမှုနှင့် အာဏာခွဲဝေမှု) ၌ ၁၀ချက်၊ ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်၌ နှစ် ချက် စုစုပေါင်း ၂၁ချက်ကို နိုင်ငံရေးကဏ္ဍ တွင် အတည်ပြုနိုင်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် စီးပွားရေးကဏ္ဍ ခေါင်းစဉ်ကြီး ခုနစ်ဦး အချက်ပေါင်း ၁၀ချက်၊ လူမှုရေး ကဏ္ဍ၌ အချက်ပေါင်း လေးချက်၊ မြေယာနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကဏ္ဍ၌ အချက်ပေါင်း ခြောက်ချက် စုစုပေါင်း ၄၁ချက်ကို သဘော တူညီမှုရရှိခဲ့သည်။

ယနေ့ရရှိခဲ့သည့် နိုင်ငံရေးကဏ္ဍ ခေါင်းစဉ်ကြီး ခြောက်ဦး သဘောတူညီခဲ့သည့် အချက်ပေါင်း ၂၁ချက်၌ မြန်မာ့သမိုင်းတွင် မရှိခဲ့ဖူးသည့် ဖက်ဒရယ်ဆိုင်ရာ သဘော တူညီချက်များကို ရရှိခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါ သဘောတူညီချက် ၄၁ ချက်အား ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစု ပင်လုံသို့ တင်သွင်းပြီး အတည်ပြုချက်များ ရယူသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံကို မေ ၂၄ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ငါးရက်ကြာ ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ပြီး အစည်းအဝေးကျင်းပရာတွင် ကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးပွဲများ၊ အစုအဖွဲ့ အလိုက် ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် ညီလာခံတွင် အတည်ပြုခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းအဖွဲ့)

မျက်စိဝေဒနာရှင် ၄၆၂၂ ဦးအား စမ်းသပ်ကုသပေးပြီး ၃၂၄ ဦးအားခွဲစိတ်ကုသ

နေပြည်တော် မေ ၁၂
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပွတ္တာမြို့တည် ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ်အကြို မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့အစည်းတို့က ပြုလုပ်ပေးခြင်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် လပွတ္တာမြို့ ရဲတပ်ဖွဲ့ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက မျက်စိ ဝေဒနာရှင်များအား စမ်းသပ်ကုသပေးခြင်းနှင့် လပွတ္တာမြို့နယ် ပြည်သူ ဆေးရုံတွင် မျက်စိခွဲစိတ်ကုသပေးနေမှုတို့ကို သွားရောက်ကြည့်ရှု အားပေးကြသည်။

အဆိုပါလျှော့ဒါန်းပွဲကို စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက ဦးဆောင်ပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနနှင့် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့တို့၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု Grand Royal Group၏ လျှော့ဒါန်းမှု တို့ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး မျက်စိဝေဒနာရှင်ပေါင်း ၄၆၂၂ ဦးတို့ အား စမ်းသပ်ကုသပေးခဲ့ပြီး ဝေဒနာရှင် ၃၂၄ ဦးတို့အား ခွဲစိတ်ကုသ ပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ရွေးနုဒီခန်းမ၌ ခရိုင်/ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် များနှင့်တွေ့ဆုံပြီး အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများနှင့် နေအိမ်အခက်အခဲရှိသော ပြည်သူများအတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အချို့တွင် တန်ဖိုးသင့်၊ တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာများဆောက်လုပ်၍ နေရာချထားလျက်ရှိပါကြောင်း၊ လက်ရှိနိုင်ငံတော်ဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် ဝန်ထမ်းများအတွက်

အငှားအိမ်ရာ စနစ်များကိုလည်း စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ အလုပ်သမားများနှင့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများကို လူမှုဖူလုံရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် အခမဲ့ကုသပေးသွားရန် အလုပ်သမားဆေးရုံကြီးကိုလည်း အဆင့်မြှင့်တင်ရေးဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမား များဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက်လည်း မြန်မာ့လယ်ယာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေများကို ယခင်နှစ်ကထက် တိုးမြှင့်၍ ထုတ်ချေးခြင်းနှင့် အခြားသီးနှံများအတွက်လည်း ချေးငွေ တိုးမြှင့်ထုတ်ချေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ Grand Royal Group ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မိုးကျော်က လျှော့ဒါန်းရခြင်းအကြောင်းကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး လပွတ္တာမြို့ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့ဆေးရုံအဆင့်မြှင့်တင်ရေး၊ သောက်သုံးရေ ဖူလုံရေး၊ မီးဘေးကာကွယ်ရေး၊ ဆိပ်ကမ်းနယ်မြေဖွံ့ဖြိုးသာယာ လှပရေး၊ ရာပြည့်ပွဲတော်အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဆက်လက်၍ လပွတ္တာမြို့နယ်သို့ ရေပေးဝေနေသည့် ရေလျှောင်ကန်ကို သန့်ရှင်းသောရေရရှိရေးနှင့် ရာသီမရွေး အသုံးပြုနိုင်ရေးဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ရှိသူများကို လမ်းညွှန် မှာကြားခဲ့ပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် ဦးစီးဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၌ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများကို သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

(သတင်းစဉ်)

အမေရိကန်အစိုးရဌာနများ၏ ကွန်ပျူတာကွန်ရက် လုံခြုံရေးမြှင့်တင်ရန် သမ္မတက အမိန့်ထုတ်ပြန်

ဝါရှင်တန် မေ ၁၂

အမေရိကန်အစိုးရအဖွဲ့၏ ကွန်ပျူတာကွန်ရက်များ လုံခြုံရေးနှင့် နိုင်ငံတော်၏အရေးကြီးသော အခြေခံအဆောက်အအုံများအား ကွန်ပျူတာကွန်ရက် အဖျက်အမှောင်ပြုသူများ၏ ဘေးအန္တရာယ်မှ ကာကွယ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရန် ညွှန်ကြားသည့်အမိန့်တစ်ရပ်ကို သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရပ်က မေ ၁၁ ရက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပြန်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ကွန်ပျူတာကွန်ရက်လုံခြုံရေးသည် မိမိ၏ ဦးစားပေး လုပ်ငန်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်ဟု ပြောဆိုခဲ့သူ ထရပ်က လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လိုက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

အမေရိကန်အစိုးရအဖွဲ့အောက်ရှိ ဌာနများ၏ ကွန်ပျူတာကွန်ရက်လုံခြုံရေးကို မြှင့်တင်ရန် သမ္မတထရပ်၏ ညွှန်ကြားချက်အမိန့်တွင် ဖော်ပြထားသည်။ မကြာသေး

မီနစ်များအတွင်း နိုင်ငံခြားအစိုးရအဖွဲ့များနှင့် ဟက်ကာ အဖွဲ့များက ပုဂ္ဂလိကမှတ်တမ်းများနှင့် လျှို့ဝှက်သတင်း အချက်အလက်များကို ခိုးယူခဲ့သည့်ဖြစ်ရပ်များ ပေါ်ပေါက် ခဲ့ပြီးနောက် အစိုးရဌာနများ၏ ကွန်ပျူတာကွန်ရက်များ လုံခြုံရေးကိုမြှင့်တင်ရန် သမ္မတထရပ်က ညွှန်ကြားလိုက် ခြင်းဖြစ်သည်။

အမေရိကန်ရှိ စွမ်းအင်ဆိုင်ရာ ကွန်ရက်များနှင့် ဘဏ္ဍာရေးလုပ်ငန်းကဏ္ဍတို့ကိုသို့သော အခြေခံအဆောက် အအုံကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးရန်လည်း ယင်းညွှန်ကြား ချက်အမိန့်က ရည်ရွယ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

သမ္မတထရပ်က အစိုးရဌာနများ၏ ကွန်ပျူတာ ကွန်ရက်လုံခြုံရေးတိုးမြှင့်ရန် ရည်ရွယ်သော လုပ်ဆောင် ချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကွန်ပျူတာကွန်ရက် ကျွမ်းကျင်သူ များနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများက ကြိုဆို ကြောင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။ **နိုက်တာ။**



တရုတ်နှင့် အိန္ဒိယတို့တွင် လျှပ်စစ်ကားဝယ်ယူမှုတိုးလာနိုင်ပြီး ရေနံလုပ်ငန်းများ၏ ဝင်ငွေကျဆင်းလာနိုင်

ဘွန်း မေ ၁၂

တရုတ်နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံတို့မှ ပြည်သူ့သန်းပေါင်းများစွာသည် လာမည့်ဆယ်စုနှစ်တာကာလအတွင်း လျှပ်စစ်ကား များကို ဝယ်ယူလာကြမည်ဟု ခန့်မှန်းရကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ကားများ ဝယ်ယူသုံးစွဲသူများပြားလာခြင်း၏ အကျိုးဆက်တစ်ရပ် အဖြစ် ရေနံလုပ်ငန်း ဝင်ငွေကျဆင်းမှု သိသိသာသာထိခိုက်လာနိုင်ကြောင်း ဂျာမနီနိုင်ငံမှ မော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီဖြစ်သော ဗိုင်မလာကုမ္ပဏီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဝီလ်ကို စတက်က ရိုက်တာသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

အနာဂတ်ကာလတွင် ဓာတ်ဆီဝယ်လိုအား ကျဆင်းသွားမည်ဖြစ်သဖြင့် ရေနံချက်စက်ရုံလုပ်ငန်းများ ဝင်ငွေ ကျဆင်းမည်ဟု ခန့်မှန်းရကြောင်း စတက်ကပြောကြားသည်။ **နိုက်တာ။**

အငြင်းပွားဖွယ်မှုဝါဒများပါဝင်သော အခြေခံပညာသမိုင်းဘာသာ ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များကို တောင်ကိုရီးယားသမ္မတမြွန်း ပယ်ဖျက်

ဆိုးလ် မေ ၁၂

တောင်ကိုရီးယားသမ္မတ မြွန်းဂျေအန်းက နိုင်ငံအတွင်းရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် အသုံးပြုလျက်ရှိသည့် သမိုင်းဘာသာရပ် ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များ၌ ဖော်ပြထားသည့် အငြင်းပွားဖွယ်မှုဝါဒများကို ပယ်ဖျက်ပစ်ရန် ကြေညာချက် တစ်ရပ်ထုတ်ပြန်ခဲ့ကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရ သိရ သည်။

ကလေးငယ်များအတွက် နိုင်ငံရေးရာသမိုင်းကဏ္ဍ နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပါတီစွဲ၊ ဝါဒစွဲမရှိဘဲ ဘက်လိုက်မှု ကင်းရှင်းစွာဖြင့် သမိုင်းစာမျက်နှာများကို ချန်လှပ်ထား စေလိုသည့်ဆန္ဒဖြင့် သမ္မတ မြွန်းဂျေအန်းက အထက်ပါ ကြေညာချက်ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သမ္မတ၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ယွန်းယောင်းချန်က မီဒီယာသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

သမ္မတရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီ မဲဆွယ်စည်းရုံးစဉ် ကာလက နိုင်ငံအတွင်း လက်ရှိအသုံးပြုလျက်ရှိသော ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များကို ပယ်ဖျက်ပစ်မည်ဟု ပြည်သူများအား သမ္မတ မြွန်းဂျေအန်းက ကတိပြုခဲ့သည်။

အဆိုပါသမိုင်းဘာသာရပ် ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များကို အခြေခံပညာအလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်း

များတွင် သမ္မတဟောင်း ပတ်ဂွန်ဟေးက ၂၀၁၅ ခုနှစ်၌ စတင်သုံးစွဲခဲ့သည်။

သမ္မတ မြွန်းဂျေအန်း၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ယခု ပယ်ဖျက်ခဲ့သည့် သမိုင်းဘာသာရပ် ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များသည် ကိုရီးယားလူမျိုးများကို စိတ်ဝမ်းကွဲစေသည့် ပညာရေး စနစ်တစ်ရပ်ပါဝင်သည်။ နိုင်ငံရေးရာကိစ္စရပ်များ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရာတွင် သမိုင်းဘာသာပညာရပ်ကို ကြားခံနယ်အဖြစ် အသုံးမချသင့်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။

ပယ်ဖျက်ခဲ့သော သမိုင်းဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်း စာအုပ်များတွင် သမ္မတဟောင်း ပတ်ဂွန်ဟေး၏ ဖခင် ဖြစ်သူ သမ္မတဟောင်း ပတ်ချူဟီး၏ နိုင်ငံအကျိုးစီးပွား အတွက် ကြိုးပမ်းခဲ့ပုံများကို အသားပေးဖော်ပြထားသည်။ ထို့ကြောင့် ပြည်သူ့အများအပြားက အဆိုပါ သမိုင်းဘာသာ ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များကို ပြင်းထန်စွာရှုတ်ချခဲ့ကြသည်။

လာမည့်ပညာသင်နှစ်မှစပြီး အခြေခံပညာ အလယ် တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်းများက အဆိုပါသမိုင်း ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်များကို သုံးစွဲခွင့်ရှိမည် မဟုတ်တော့ကြောင်း သိရသည်။

အင်န်အိုတ်ချီကေ။

အာဖရိကတွင် ကုလသမဂ္ဂငြိမ်းချမ်းမှု ထိန်းသိမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ငါးဦးသေဆုံး

ဘန်ဂွီ မေ ၁၂

ပဟိုအာဖရိက သမ္မတနိုင်ငံတွင် လက်နက်ကိုင် တပ်ဖွဲ့တစ်ဖွဲ့၏ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ကုလသမဂ္ဂ ငြိမ်းချမ်းမှု ထိန်းသိမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ငါးဦးသေဆုံးခဲ့ရသည်။

ကုလသမဂ္ဂငြိမ်းချမ်းမှု ထိန်းသိမ်း ရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ယာဉ်တန်းသည် မေ ၈ ရက်တွင် ပဟိုအာဖရိကသမ္မတ နိုင်ငံ၏ အရှေ့တောင်ပိုင်းနယ်စပ် အနီး၌ ခရစ်ယာန်လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဟု ယူဆရသည့်အဖွဲ့၏ တိုက်ခိုက်မှုခံခဲ့ရကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

သေဆုံးသွားသည့် ငြိမ်းချမ်းမှု ထိန်းသိမ်းရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များမှာ ကမ္ဘောဒီးယားနှင့် မော်ရိုကိုနိုင်ငံတို့မှ ဖြစ်ကြသည်။

လွန်ခဲ့သည့် လေးနှစ်တာတည်းက အစ္စလာမ်နှင့် ခရစ်ယာန်လက်နက် ကိုင်တပ်ဖွဲ့များကြား ပဋိပက္ခတိုက်ပွဲ များဖြစ်ပွားနေသည့် ပဟိုအာဖရိက



သမ္မတနိုင်ငံတွင် ပြည်သူများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်အတွက် ကုလသမဂ္ဂက ငြိမ်းချမ်းမှုထိန်းသိမ်း ရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၃၀၀၀ စေလွှတ်ထား သည်။ ငြိမ်းချမ်းမှု ထိန်းသိမ်းရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မကြာခဏ တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရသည်။ ကုလသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူးချုပ်

အန်သော်ချူး ဂူးတဲလ်ရက်ရှ်က ယင်းတိုက်ခိုက်မှုအတွက် ပြင်းပြင်း ထန်ထန်ရှုတ်ချကြောင်း ကြေညာချက် တစ်စောင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ ငြိမ်းချမ်း မှု ထိန်းသိမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကို သတ်ဖြတ်ခြင်းသည် စစ်ရာဇဝတ်မှု တစ်ခုဖြစ်သည်ဟု သဘောထားရမည် ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောကြားသည်။

လုံခြုံရေး အခြေအနေဆိုးရွားနေ သည့် ပဟိုအာဖရိကသမ္မတနိုင်ငံတွင် စားနပ်ရိက္ခာပြတ်လပ်နေသော လူဦး ရေ နှစ်သန်းကျော်အတွက် လူသားချင်း စာနာထောက်ထားသည့် အကူအညီ များပေးအပ်ရန် မေ့လျော့ခံနေရသည် ဟု ကုလသမဂ္ဂက ပြောကြားသည်။ **အင်န်အိုတ်ချီကေ။**

ပင်လယ်နက်၌ ရုရှားရေတပ် စစ်ရေယာဉ်စုမှ ရေယာဉ်များ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် စစ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချိန်နှစ်ဆမြင့်ခဲ့

မော်စကို မေ ၁၂

ရုရှားရေတပ် ပင်လယ်နက်ဒေသ စစ်ရေယာဉ်စုမှ စစ်ရေယာဉ်များသည် ပင်လယ်ပြင်အတွင်း စစ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချိန်ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် နှစ်ဆတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း ပင်လယ်နက်ဒေသစစ်ရေယာဉ်စု တပ်မှူး အလက်ဇန္ဒာပစ်ကိုက ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ဝေသော ကရာဆာစုက သတင်းစာနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခန်း တွင် ပြောကြားသည်။

ရုရှားပင်လယ်နက်စစ်ရေယာဉ်စုမှ စစ်ရေယာဉ်များသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ရေပိုင် ၃၄၀၀၀၀ ခန့် ခုတ်မောင်းခဲ့ပြီး စစ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက် ခဲ့ကြောင်း၊ ပင်လယ်နက်ရေတပ်ဖွဲ့၏ စစ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများအရ စစ်ရေယာဉ် များ၏ စုစုပေါင်း ခုတ်မောင်းချိန်မှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကထက် ၄၅ ရာခိုင်နှုန်း ပိုမိုများပြားကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။

ရုရှားနိုင်ငံ၏ ရေတပ်တပ်ဖွဲ့တွင် ပင်လယ်နက်ဒေသ စစ်ရေယာဉ်စုသည် မဟာဗျူဟာမြောက် တိုက်ပွဲဝင်နိုင်စွမ်းရှိသည့် အကြီးမားဆုံးစစ်ရေယာဉ်စုဖြစ်ပြီး ၎င်းရေတပ်ဖွဲ့သည် ပင်လယ်နက်ဒေသနှင့် မြေထဲပင်လယ်တို့တွင် စစ်ရေး တာဝန်များထမ်းဆောင်နိုင်သည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်းက ယူကရိန်းနိုင်ငံအရှေ့ပိုင်းတွင် လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများစတင်ခဲ့ပြီး မြောက်အတ္တလန္တိတ် စစ်စာချုပ်အဖွဲ့ (နေတိုး)မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဥရောပအရှေ့ပိုင်းနိုင်ငံများ၌ စစ်ရေးတည်ရှိမှုကို တိုးမြှင့်ခဲ့ သည်။ နေတိုး၏ စစ်ရေးလှုပ်ရှားမှုကြောင့် ဒေသအတွင်းနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ တည်ငြိမ်မှုများ လျော့ပါးစေသည်ဟု ရုရှားကသတိပေးပြောကြားခဲ့သည်။ **ဆင်ဟွာ။**

ပြည်တွင်းရေးရာ



ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်နှင့် မြန်မာဘာသာပြန် စာပေကွန်ရက်အဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စာပေအဖွဲ့အစည်းများအားလုံးပါဝင်သော စာပေညီလာခံတစ်ရပ်ကျင်းပရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မေ ၁၂

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်သည် Save Myanmar Film Project Team အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် လည်းကောင်း၊ မြန်မာ ဘာသာပြန်စာပေကွန်ရက်အဖွဲ့အား ညနေ ၃ နာရီတွင် လည်းကောင်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တိုးတက်လာသည့် နည်းပညာများအသုံးပြု၍ ထိန်းသိမ်း နိုင်မည့်အခြေအနေများနှင့် ဖလင်ပုံနှိပ်ကတ်တို့ကို အဆင့် မြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။ မြန်မာဘာသာပြန်စာပေကွန်ရက်အဖွဲ့နှင့် တွေ့ဆုံ စဉ် မြန်မာဘာသာပြန်စာပေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကွန်ရက်အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်နိုင်မည့်ကိစ္စရပ်များ၊ စာပေအဖွဲ့အစည်းများ အားလုံးပါဝင်သော စာပေညီလာခံတစ်ရပ် ကျင်းပရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

မေလနောက်ဆုံးပတ်မှစတင်၍ အသင်းရောင်အသားဝါစီရောဂါလူနာ ၂၀၀၀ အား အခမဲ့ဆေးကုသမှုပေးမည့်အစီအစဉ်ကို ရှင်းလင်း

နေပြည်တော် မေ ၁၂

အမျိုးသားအသင်းရောင်အသားဝါစီရောဂါ ကာကွယ် ထိန်းချုပ်ရေးစီမံချက်မှ မေလနောက်ဆုံးပတ်မှ စတင်၍ အသင်းရောင်အသားဝါစီရောဂါ လူနာ ၂၀၀၀ အား အခမဲ့ ဆေးကုသမှုပေးမည့် အစီအစဉ်ကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအား ရှင်းလင်းတင်ပြသည့် အခမ်းအနားကို မေ ၅ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်း၌ ကျင်းပသည်။

အသားဝါစီရောဂါ ကုသရေးလုပ်ငန်းအတွက် စီစဉ် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းဆိုင်ရာဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ် ပါမောက္ခဒေါက်တာဌေးဌေးတင်က အသင်းရောင် အသားဝါစီရောဂါကုသရေးလုပ်ငန်းစဉ်တွင် ဓာတ်ခွဲ စစ်ဆေးရေးအခန်းကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



(၁၂)ကြိမ်မြောက် သုတစွယ်စုံစာပေဆု ဆုရရှိသူများစာရင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာ

ရန်ကုန် မေ ၁၂

စွယ်စုံမီဒီယာဂရု(ပ်) (SweSone Media Group)၏ သုတစွယ်စုံ စာအုပ်တိုက်က ချီးမြှင့်မည့် (၁၂)ကြိမ်မြောက် သုတစွယ်စုံစာပေဆုအတွက် ဆုရရှိသူများစာရင်းကို ဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က ယနေ့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာ လိုက်သည်။

ဆုရရှိသူများမှာ သုတစွယ်စုံတစ်သက်တာစာပေဆုအတွက် စည်သူ ဒေါက်တာသော်ကောင်း (ဆရာဦးသော်ကောင်း)၊ နိုင်ငံတကာရေးရာ ဘာသာရပ်အတွက် ဦးသိန်းလှိုင်၏ “ခေတ်သစ်အရှေ့တောင်အာရှ”၊ ရည်ညွှန်း စာပေဘာသာရပ်အတွက် မောင်ခေတ်ထွန်း၏ “မြန်မာအမျိုးသမီးစာရေးဆရာ များ၏ စာပေရုပ်ပုံလွှာ”၊ ဘာသာပြန်စာပေဘာသာရပ်အတွက် သန်းစိုးနိုင်၏ “သမိုင်းနှင့် လမ်းလျှောက်ခြင်း”၊ ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ်အတွက် မောင်ရဲလူ၏ “မြန်မာစာ မြန်မာမှု ကောင်းကွက်လှကွက်များ”၊ စာပေသုတေသန၊ စာပေ အတွေး၊ စာပေအရေး၊ အသုံးချသိပ္ပံဘာသာရပ်အတွက် ဒေါက်တာယုနေ စောမြင့်(ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး)၏ “အန္တရာယ်မကင်းတဲ့အချစ်” (ကလေးတို့ကျန်းမာရေးသိမှတ်ဖွယ်ရာများ)တို့ဖြစ်ကြသည်။

အထက်ပါဆုများကို တစ်သက်တာ စာပေဆုအတွက် ၄၅ကျပ် သိန်း ၂၀ နှင့် စာအုပ်ဆုများအတွက် စာရေးဆရာတစ်ဦးလျှင် ကျပ် ၁၀ သိန်းစီ ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်သည်။

သုတစွယ်စုံစာပေဆုကို ၂၀၀၆ ခုနှစ်မှစတင်၍ နှစ်စဉ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ချီးမြှင့်ခြင်းဖြစ်ကာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ထုတ်ဝေခဲ့သည့် စာအုပ်များမှ ရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်သည်။ စုစုပေါင်း ၁၂ ဆု ချီးမြှင့်ရန်လျာထားသော်လည်း ယခုနှစ်အတွက် အတ္ထုပ္ပတ္တိစာပေ၊ စာပဒေသာ၊ လူမှုစီးပွား၊ နိုင်ငံရေးစာပေ၊ လူငယ်စာပေနှင့် သုတသိပ္ပံ ဘာသာရပ်များအတွက် ဆုချီးမြှင့်နိုင်ခြင်းမရှိ၍ ဆုခြောက်ဆုသာ ချီးမြှင့်မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ရန်ကုန်မြို့၌ ဇွန် ၁၀ ရက်တွင် ကျင်းပရန် စီစဉ်ထား၍ ဆုရရှိသူများသည် စွယ်စုံမီဒီယာဂရု(ပ်) ဖုန်း-၀၁ ၃၈၅၂၉၃၊ ၃၉၂၇၃၉၊ ၃၇၄၄၀၀ တို့သို့ အမြန်ဆက်သွယ် သတင်းပို့ကြရန် သက်ဆိုင်ရာက အကြောင်းကြားထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

မိတ္ထီလာ မေ ၁၂

နယ်သာလန်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့ အကြား ရေအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ ရေးထိုးထားမှုအရ ဆောင်ရွက်သည့် မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မေ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မိတ္ထီလာမြို့ ဝန်ဇင်း ဟိုတယ်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ဆည်မြောင်း နှင့် ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချမှု စီမံ ခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ ဇော်လွင်ထွန်းက မိတ္ထီလာ ကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အလေးထား

ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် မိတ္ထီလာကန် ပတ်ဝန်းကျင် အနေ အထား၊ ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် မိတ္ထီလာကန်၏ အရေးပါမှုတို့ အကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

သစ်တောဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးလွင်သူက မိတ္ထီလာကန်ဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်းတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ ကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ် စည်ပင် သာယာရေးအဖွဲ့ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမျိုးထက်ဇော်က မိတ္ထီလာကန် ပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းများ နှင့် စီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်းဆောင်ရွက် ရန် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းများကို

လည်းကောင်း ဆွေးနွေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ နယ်သာလန်နိုင်ငံ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အဆောက်အအုံထိန်းသိမ်းရေးဌာန မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် Mr.Luuk Brinkman၊ နယ်သာလန်နိုင်ငံ ရေအရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ သံမှူး Mr. Armand Evers တို့က မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း အတွက် နှစ်နိုင်ငံအကြား ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအတွက် ထည့်သွင်းရေးဆွဲ ထားသည့် ပြဌာန်းချက်များအကြောင်း ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် အတွင်းရေးမှူး ဦးဝင်းထိန်၊ ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင့်ဝေသို့၊ မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် Mr.Luuk Brinkman၊ နယ်သာလန်နိုင်ငံ ရေအရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ သံမှူး Mr. Armand Evers၊ ခရိုင်ဆည်မြောင်း နှင့် ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချမှု စီမံ ခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစံမင်းထွန်းနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက် လာကြသည့် စီမံကိန်းနှင့် သက်ဆိုင် သော ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေး ကော်မတီ လမ်းညွှန်ချက်များ စာတမ်း ပေါ်တွင် သဘောတူလက်မှတ် ရေးထိုးကြပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။



မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။

မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးစီမံကိန်း အကောင် အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ လမ်းညွှန် ချက်များ စာတမ်းနှင့်အတူ စုပေါင်း ရေးဆွဲထားသည့် မိတ္ထီလာကန် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း နောက်ဆုံးအဆင့် လုပ်ငန်းစဉ်ကို ယခုလကုန်ပိုင်းတွင် မြန်မာနှင့် နယ်သာလန် နှစ်နိုင်ငံအစိုးရ တာဝန်ရှိသူများထံ ပေးပို့တင်ပြသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မဟာဗျူဟာမြောက် အပြောင်းအလဲ (၉)ရပ် စတင်ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေကို ရှင်းလင်း

မိတ္ထီလာ မေ ၁၂ ကျောင်းများနှင့် ပညာသင်ယူရာဌာန အားလုံးတွင် ကျောင်းသားများ၏ သင်ယူတက်မြောက်မှုများ သိသာ ထင်ရှားစွာ တိုးတက်ရေးကို ဦးတည် သည့် ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်သော သင်ကြားသင်ယူမှု သက်မွေးပညာရေး နှင့် လေ့ကျင့်ရေး၊ သူတေသနနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုများ ဖြစ်ထွန်းလာ စေရေးအတွက် မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း စတင်ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေအား ရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၈နာရီက ကန်တော်မင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

ဦးတင်ဝေသံက အမှာစကားပြော ကြားပြီး အမျိုးသားပညာရေး မဟာ ဗျူဟာစီမံကိန်း (၂၀၁၆-၂၀၂၁) ပြုစု ခဲ့ပုံနှင့် စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို အမျိုးသားပညာရေး မဟာဗျူဟာစီမံ ကိန်းရေးဆွဲရေးလုပ်ငန်း လက်ထောက် မန်နေဂျာ ဒေါ်ဥမ္မာသိန်းက ရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ကလေး သူငယ်တိုင်း အရည်အသွေးရှိ မူကြိုနှင့် သူငယ်တန်း(KG) ပညာသင်ယူခွင့်ရ ရှိခြင်းဖြင့် ၎င်းတို့၏ လေ့လာသင်ယူမှု လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက်လုံးအတွက် အစကောင်းစေပြီး အရည်အသွေးရှိ ပညာကို သင်ယူခွင့်ရရှိ၍ အတန်းစဉ်

အဆင့်ဆင့် ဆက်လက်သင်ယူ ပြီးမြောက်နိုင်မည်ဖြစ်ရာ မိမိဘဝနှင့် ဆီလျော်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ ၂၁ ရာစု လူမှုစီးပွားရေး အခြေအနေအရ လိုအပ်သည့် အသိပညာကျွမ်းကျင်မှု များ၊ သဘောထားများနှင့် တက်ကျွမ်း မှုများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် သင်ယူ တက်မြောက်မှု တိုးတက်မြှင့်တင်ရေး အတွက် အရည်အသွေးကောင်းမွန် သော ပညာရည်စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု စနစ်သစ်တစ်ရပ်ကို ဆရာများနှင့် ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲသူများက အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အမျိုးသားပညာရေး မဟာ ဗျူဟာ စီမံကိန်းအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်အိအိခိုင်

က ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် စီမံကိန်းအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်ခင်ယုက ကျောင်းသားအားလုံး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆရာ နှင့်ကျောင်းသား အပြန်အလှန် ဆက်သွယ်မှုရှိသည့် သင်ကြားသင်ယူ မှုကို ဆရာများကအသုံးပြု၍ ကျောင်း သားများကို ပံ့ပိုးကူညီမည်ဖြစ်ရာ ပညာသင်ယူသူများအနေဖြင့် ဘဝ တစ်သက်တာသင်ယူမှုနှင့် အလုပ် အကိုင် မျှော်မှန်းချက်များ ပေါက်မြောက်အောင်မြင်စေရန် အရည် အသွေးအာမခံမှုရှိပြီး အသိအမှတ် ပြုထားသော ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာအစီအစဉ်များဖြင့် နည်း ပညာနှင့် သက်မွေး၊ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးများကို ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။ ကျောင်းပြင်ပနှင့်တစ်သက်တာ ပညာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးသန့်ဇင်ထွန်းက အမျိုးသားပညာရေးမဟာဗျူဟာစီမံ ကိန်း(၂၀၁၆-၂၀၂၁)ကို အကောင် အထည်ဖော်ရာတွင် လိုအပ်သည်များ ကို ကြီးကြပ်ကူညီပံ့ပိုးပေးနိုင်ရန် စီမံကိန်းစာအုပ်များကို ခရိုင်ပညာရေး မှူး ဒေါက်တာကျော်လွင်နှင့် မြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဒေါ်အိအိခိုင်တို့အား ပေးအပ်ခဲ့သည်။

သိန်းမြင့်ကျော်(မိတ္ထီလာ)



သရက်မြို့နယ်အတွင်း သောက်သုံးရေအခက်အခဲမရှိစေရန် ကျေးရွာများသို့ ရေလှူဒါန်း

သရက် မေ ၁၂ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်မြို့နယ် ပိတောက်ပင်ကျေးရွာနှင့် ရေနံမြေအလယ် ကျေးရွာများသို့ မေ ၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက ခရိုင်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များ၊ ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်မြင့်ဆွေနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး အုန်းဟန်ဦး၊ ရေမျက်ရဲကင်းစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်း၍ သောက်ရေ သုံးရေများကို ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ လှူဒါန်းပေးခဲ့ သည်။ သရက်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင် ရေရှာသိကာလ ရေရှားပါး ပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေးအတွက် ကော်မတီများ ဖွဲ့စည်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိပြီး သောက်သုံးရေရှားပါးသည့် ကျေးရွာများကို ရေလှူဒါန်းပေးလျက်ရှိရာ ရေနံမြေ အလယ်ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းနှင့် အိမ်ထောင်စု ၉၁ စုမှ လူဦးရေ ၃၅၄ ဦးအတွက် ရေဂါလန် လေးထောင်နှင့် သောက်ရေသန့် ဘူးကြီး ၁၀၅ ဘူး၊ ပိတောက်ပင်ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ သောက်ရေ သန့်ဘူးကြီး ၃၈၈ ဘူး၊ ကျေးရွာနေပြည်သူများအတွက် ရေဂါလန် ၁၆၀၀ လှူဒါန်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်အတွင်း ရေရှားပါးပြတ်လပ်မှုရှိပါက မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဖုန်း ၀၆၈-၂၄၄၄၇ နှင့် ၀၉-၂၅၈၆၇၉၈၆ တို့သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ထက်(သရက်)



သဘာဝဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့မှုနှုန်းထားများအား ပြည်သူ့သို့တင်ပြချက်

၁။ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ပြည်သူ့အတွက် ပိုမိုထိရောက်စွာ ကူညီ ထောက်ပံ့ပေးနေမှုအား ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ တင်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် အောက်ပါအတိုင်း တိုးမြှင့်ထောက်ပံ့မည်ဖြစ်ပါသည်-

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), ထောက်ပံ့သည့်အကြောင်းအရာ (Item), ယခင် ထောက်ပံ့နှုန်း (ကျပ်) (Previous Rate (Kip)), တိုးမြှင့် ထောက်ပံ့နှုန်း (ကျပ်) (Increased Rate (Kip)), မှတ်ချက် (Remarks). Rows include items like 'သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် သေဆုံး/ ဒဏ်ရာရလူနာထောက်ပံ့ခြင်း' and 'အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းဖိုးထောက်ပံ့ခြင်း'.

Table with 4 columns: မြေပြိုကမ်းပြိုဘေးများအတွက် ကြိုတင်ဖျက်သိမ်း ပြောင်းရွှေ့ အိမ်/ဘာသာရေးကျောင်း (Disaster Preparedness), နှစ်သောင်း (Ten Thousand), တစ်သိန်း (One Hundred Thousand), and a final column for details. Rows include 'ဆန်ရိက္ခာဖိုးထောက်ပံ့ခြင်း' and 'ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများထောက်ပံ့ခြင်း'.

၂။ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ဘေးသင့်ပြည်သူများ လတ်တလောစားဝတ်နေရေးသက်သာချောင်ချိစေရေးအတွက် တိုးမြှင့်ထောက်ပံ့မည့်အစီအစဉ်အား ပြည်သူများ သိရှိနိုင်ပါရန် အသိပေးတင်ပြအပ်ပါသည်။ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန

ခန္တီးတာပေါင်ပေါ်မှ အဆောက်အအုံများနှင့် စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုများ အရေးယူသွားမည်ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ပြောကြား

ခန္တီး မေ ၁၂
ခန္တီးမြို့အား ချင်းတွင်းမြစ်ရေကြီးမှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရေး တည်ဆောက်ထားသော တာပေါင်ပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားသော အဆောက်အအုံများနှင့် ချင်းတွင်းမြစ်အတွင်းသို့ စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုများကို အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ခရိုင်စုံစိုက်ရာမြို့ကြီးများဖြစ်သော စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ရွှေဘို၊ ကသာ၊ ကလေးနှင့် ခန္တီးမြို့တို့တွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန်အတွက် သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးနှင့် မြို့အင်္ဂါရပ်များ ပြုပြင်ခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ပေးလျက်ရှိရာ ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်းဘေးရှိ ခန္တီးမြို့သည်လည်း အပါအဝင်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းက မြို့ခြောက်မြို့မှာ ပြည်ပခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ဧည့်သည်တွေကို ဆွဲဆောင်နိုင်ဖို့အတွက် မြို့အင်္ဂါရပ်အညီ သန့်ရှင်းသာယာလှပရေး၊ လမ်းတွေ၊

ဈေးတွေ၊ အထင်ကရနေရာတွေကို ဖော်ထုတ်ပြီး ပြုပြင်တည်ဆောက်ရေးတွေ လုပ်ဆောင်နေတယ်။ အဲဒီအထဲမှာ ခန္တီးမြို့လည်း အပါအဝင်ဖြစ်တယ်။ လမ်းတွေကောင်းမွန်ပြီး သန့်ရှင်းသာယာလှပဖို့လိုတယ်။ မြို့ရဲ့အထင်ကရနေရာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်းတစ်လျှောက်မှာ ရှိတဲ့ တာပေါင်ပေါ်က အဆောက်အအုံတွေ ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ တည်ဆောက်တာတွေရှိတယ်။ နောက်ပြီး မြစ်အတွင်းကို စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်တဲ့သူတွေကိုလည်း အရေးယူသွားမယ်” ဟု တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာမြင့်နိုင်က မေ ၁၁ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ခန္တီးမြို့ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများစစ်ဆေးစဉ် ပြောကြားခဲ့သည်။

ခန္တီးမြို့ရှိ ချင်းတွင်းမြစ်ရေတားတာပေါင်တစ်လျှောက်တွင် သန့်ရှင်းသာယာလှပရေး၊ အားကစားလေ့ကျင့်ခန်းများပြုလုပ်ရန်နေရာများ၊ အပန်းဖြေရန်နေရာများကို တည်ဆောက်ရန်ရည်ရွယ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းဦး(စေလျာတိုင်း)



ပထမတန်းသင်ရိုးသစ်ဆွေးနွေးပွဲ သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ



ကျောက်မဲ မေ ၁၂
၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကျောက်မဲခရိုင် ပညာရေးမှူးရုံးမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော ပထမတန်းသင်ရိုးသစ် ဆွေးနွေးပွဲ သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၁၁ ရက် နံနက်

၁၁နာရီက အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း သီရိရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ရှေးဦးစွာ ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ခင်ညိုညိုက ဆွေးနွေးပွဲသင်တန်းသို့တက်ရောက်နေကြသော ဆရာ၊ ဆရာမများသည် သင်တန်းကာလအတွင်း

မိမိတို့သင်ယူတတ်မြောက်ထားသည့် ဘာသာရပ်အလိုက် သင်ရိုးသစ်များကို ကျရာဒေသများတွင် ကလေးများအတွက် စေတနာထားသင်ကြားပြသပေးရန်လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

သင်တန်းမှူး ဆရာကြီးဦးအုန်းသန်းက သင်တန်းဆိုင်ရာ သုံးသပ်ချက်များကိုလည်းကောင်း၊ နည်းပြဆရာမကြီး ဒေါ်သင်းသင်းလှိုင်က သင်တန်းအတွေ့အကြုံများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ သင်တန်းသားများကိုယ်စား သီပေါမြို့နယ်မှ ဆရာကြီးဦးရွှေမြင့်က ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားပြီး သင်တန်းနည်းပြများအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာကိုလည်းကောင်း၊ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများအား သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များကို တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများက တေးသရုပ်ဖော်အကများဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲ သင်တန်းကို ဧပြီ ၂၆ ရက်မှ မေ ၁၁ ရက်အထိ ကျောက်မဲခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ ဆရာ၊ ဆရာမ ၁၆၄ ဦးတို့ ဆွေးနွေးသင်တန်းတက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ကျောက်မဲ(ခရိုင်မြန်/ဆက်)

ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတက်ရောက်

ဟားခါး မေ ၁၂
ချင်းပြည်နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို မေ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဟားခါးမြို့ ပြည်နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆလင်းလွန်လွယ်ကလမ်းညွှန်အမှာစကားပြောကြားရာ၌ ကျေးလက်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် လွန်စွာအရေးကြီးပါကြောင်း၊ ဦးစီးဌာနရှိ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ကြရာတွင် အားကြီးမာန်တက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျေးလက်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသာလျှင် မြို့ပြများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှာဖြစ်ကြောင်းဖြင့် အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ချင်းပြည်နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမျိုးအောင်က ချင်းပြည်နယ်အတွင်း ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေနှင့် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့်အခြေအနေများကို Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြကာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ ချင်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနများမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း ၄၂ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ပြည်နယ်(မြန်/ဆက်)

ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားဖြေရှင်းရေးဆိုင်ရာ နည်းစနစ်များကို နားလည်သဘောပေါက်လာစေရန် သင်တန်းပို့ချ

ဆော မေ ၁၂
ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားဖြေရှင်းရေးဆိုင်ရာ နည်းစနစ်များကို နားလည်သဘောပေါက်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ မြို့နယ်နည်းပညာအကြံပေးအဖွဲ့နှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဆောမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စုခြောက်အုပ်စုမှ ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားဖြေရှင်းရေးကိုယ်စားလှယ် အမျိုးသား ၉၉ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၀၄ ဦး စုစုပေါင်း ၂၀၃ ဦးတို့အား ဧပြီ ၃၀ ရက်မှ မေ ၈ ရက်ထိ ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးရုံးရှိ ဆောမြို့နယ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်တို့ ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း (Community Driven Development CDD) မှ ကျေးရွာများရှိ ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားဖြေရှင်းရေးကိုယ်စားလှယ်များအား ဝေဖန်အကြံပြုတိုင်ကြားဖြေရှင်းရေးဆိုင်ရာ နည်းစနစ်များကို နားလည်သဘောပေါက်လာစေရန်နှင့် ကျေးရွာများမှ အကြံပြုစာများလက်ခံရရှိလာပါက စနစ်တကျ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနိုင်စေရန်ရည်ရွယ်၍ ယင်းသင်တန်းအား ပို့ချရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြတ်သူရိန်

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးဆွေးနွေး



မန္တလေး မေ ၁၂
ခြင်ကြောင့်ဖြစ်ပွားသော သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးဆွေးနွေးပွဲကို မေ ၁၁ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာဝင်းနိုင်၊ ခရိုင်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဒေါက်တာကျော်စိုးနှင့် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး၊ မြို့တော်စည်ပင်သာယာဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ တက်ရောက်

ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာဝင်းနိုင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ငှက်ဖျားရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာတင်ဝေက မိုးရာသီ သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါသည် ဝိုင်းရပ်စ်ပိုးကြောင့်ဖြစ်ပွား၍ ခြင်ကြောကိုခြင်းကြောင့် ကူးစက်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အသက်သုံးနှစ်မှ ရှစ်နှစ်အရွယ်များတွင် အများဆုံးဖြစ်ပြီး မိုးရာသီတွင် အများဆုံးဖြစ်ပွားသည်။ ကလေးများ

နှစ်ရက်မှ ခုနစ်ရက်ခန့် အပြင်းဖျားပြီး ဖျိုခြင်း၊ အန်ခြင်း၊ ကိုယ်ခန္ဓာတွင် အနီစက်များထွက်ခြင်းတို့ ဖြစ်တတ်သည်။ ဖျားနေစဉ် သုံးရက်မှ ငါးရက်အတွင်း သွေးလွန်သည့် လက္ခဏာများပေါ်၍ အသက်အန္တရာယ်ရှိသည်။

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးအတွက် ပိုးလောက်လန်းဘဝတွင် သုတ်သင်ရှင်းလင်းမှု သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်နိုင်မည်။ အိမ်တိုင်း၊ ရွာတိုင်း၊ ရပ်ကွက်တိုင်း၊ မြို့တိုင်းတွင် ပိုးလောက်လန်းနှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်းများ ပြည်သူများအားလုံး တစ်ပြိုင်နက်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သည်။

သီဟတီ(မန္တလေး)

ဆောင်းပါး

ကရင်ပြည်နယ်မှ အံ့ဩဖွယ်ရာ သဘာဝလှိုက်ဂူများနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအနုလက်ရာများ

သတင်းဆောင်းပါး- စိုးစိုးနိုင်(ကြေးမုံ)၊ ဓာတ်ပုံ-အေးမင်းသူ(ကြေးမုံ)

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

ကရင်ပြည်နယ်၏ ဒုတိယအရှည်ဆုံး ရေသေ့ပျံဂူသည် ကော့ဂွန်းဂူသွားရာလမ်းတွင်တည်ရှိပြီး သံလွင်မြစ် အနောက်ဘက်ကမ်း သံလွင်တံတားမှ ကော့ဂွန်းဂူလမ်း အတိုင်းလည်း သွားနိုင်သည်။ သမိုင်းဆိုင်ရာအချက် အလက်များနှင့် ခေတ်အဆက်ဆက် ယဉ်ကျေးမှုများကို လေ့လာနိုင်သည့် သမိုင်းဝင်ဂူတစ်ခုဖြစ်သည်။ လိုဏ်ဂူ အတွင်း ရှေးဟောင်းနံရံအုတ်ခွက်ဘုရားများရှိသည်။ ရေသေ့ပျံဂူအတွင်း အလျားပေ ၈၀၀ ခန့်ရှိပြီး ဂူအကျယ်ဆုံး မှာ ပေ ၈၀၊ အမြင့် ပေ ၅၀ ရှိသည်။ ဂူလျှောက်လမ်းအလယ် တွင် အနက်ပေ ၅၀ ခန့်ရှိသော မြေအိုင်တွင်းနက်ကြီးရှိသဖြင့် အသည်းယားဖွယ်ဖြစ်သည်။ ဂူကြီး၏ဝင်ပေါက်ကို အုတ် လှေကားဖြင့်တက်ရသည်။ ဂူအတွင်းတွင် ၁၉ ရာစုမှ ဘုရားဆင်းတုတော်များကို ပထမဆုံးတွေ့ရသည်။ ကျောက်စက် ကျောက်ခက်များအကြား ဗုဒ္ဓဆင်းတုတော် များ ထုလုပ်ထားသည်မှာ ကြည့်ညှိဖွယ်ကောင်းလှသည်။ ၎င်းနောက် အတွင်းဘက်သို့ဆက်လျှင် ဉာဏ်တော် အမြင့်ပေ ၄၀ ခန့်ရှိ စေတီတစ်ဆူအား ဂူကြီးအလယ်တွင် တည်ရှိသည်။ အတွင်းဘက်ဆက်လျှင် အတွင်းလိုဏ် နှစ်ထပ်၊ သုံးထပ်ဆက်နေသည့် လမ်းအကြောင်းကို တွေ့ရသည်။ ၎င်းလမ်းအကြောင်းမှတစ်ဆင့် ဂူ၏တစ်ဖက် အပေါက်ကိုရောက်သည်။ အတွင်းပိုင်းတွင် ဂူနံရံပျံကျယ် လာပြီး ဂူအဝင်ဝမှာကဲ့သို့ ဘုရားဆင်းတုတော်များ မတွေ့ ရပေ။ ဂူကို တိုးလျှိုပေါက်ဝင်လာခဲ့ပြီး ဂူ၏တစ်ဖက် အပေါက်ဘက်တွင် ကျောက်ခက်ပန်းများ အဆုပ်လိုက် ဖြစ်ပေါ်နေ၍ အလွန်လှပသည်။ တရားထူးရသော ရေသေ့ တစ်ပါးသည် တောင်ကိုဖောက်၍ ကောင်းကင်သို့ ဖျာန်ဖြင့် ပျံတက်သွားခြင်း အကြောင်းများကြောင့် ရေသေ့ပျံဂူဟု ခေါ်သည်။ ၎င်းဂူထိပ်ပိုင်းတွင် ယနေ့အထိ ဂူပေါက်ကြီးကို တွေ့ရသည်။



ရေသေ့ပျံဂူပေါက်ဝကို လှမ်းတွေ့ရသည့် မြင်ကွင်း။

ကျောက်တောင်ဂူပေါက်မှ ပျံသန်းထွက်ခွာလာပြီး သံလွင် မြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက် မုတ္တမပင်လယ်ကွေ့အထိ ပင်လယ်ရေသောက်ဆင်းကြသည်။ ထိုသို့များပြားသည့် လင်းနီများ ခိုအောင်းပျော်စရာဂူမျိုးကို လာအိုနိုင်ငံတွင် လည်း တစ်နေရာရှိသည်ဟုသိရသည်။

သာယာရွှေဂူသည် ဘားအံမြို့နယ် မြိုင်ကျေးရွာအနီး လေးဖိုးတောင်တွင် တည်ရှိသည်။ လေးဖိုးဟူသည်မှာ ကရင်ဘာသာစကားဖြစ်ပြီး တောင်ကလေးဟု အဓိပ္ပာယ်ရ သည်။ တောင်အထက်နားတွင် တည်ရှိသည့် တိုးလျှို ပေါက်လိုဏ်ဂူဖြစ်သည်။ ၎င်းတောင်သည် ပေါင်းချောင်းအိုး နှင့်တူသောကြောင့် ပေါင်းချောင်းအိုးတောင်ဟုလည်း ခေါ်ဆိုသေးကြောင်း သိရသည်။ နောက်ပိုင်းတွင် မြိုင်ကြီးငူဆရာတော်က သာယာရွှေဂူဟု မှည့်ခေါ်စေခဲ့ သည်။ ယခင်က လင်းနီချေးများရှိ၍ ဂူအတွင်းသို့ မဝင် နိုင်ကြချေ။ ယခုအခါ လင်းနီချေးသည် ထွက်ကုန်တစ်ခု ဖြစ်လာသည့်အတွက် အနံ့အသက်များလည်း ကင်းစင် နေပြီဖြစ်သည်။

ပဒုံဂူသည် လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ် တစ်ခင်းလုံးကျွန်းရွာ အနီး ကျုံထော်ရေတံခွန်သို့ သွားရာလမ်းတွင်တည်ရှိ သည်။ ပဒုံဂူတည်ရှိမှုမှာ ထူးဆန်းအံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှ သည်။ တောင်ပေါ်တက်သည့် လှေကားထစ်များအနီးတွင် တောင်တစ်ဖက်သို့ ပေါက်နေသော လိုဏ်ဂူတစ်ခုဖြစ်ပြီး ဂူအတွင်း ကိန်းဝပ်ပံပတ်တော်မူနေသော ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် များ၊ ကျောက်သားတောင်ကမ်းပါးတွင် စွဲကပ်နေသော ပျားအုံကြီးများ၊ တောင်ထိပ်မှ ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ရွှေခင်းများ စသည့် သဘာဝအလှအပများကို ကြည့်ရှုနိုင်သည်။

ထို့ပြင် ကရင်ပြည်နယ်၏ အထင်ကရနေရာတစ်ခုဖြစ် သော ကျုံထော်ရေတံခွန်သည် ဘားအံမြို့မှ မိုင် ၅၀ အကွာ မြိုင်ကြီးငူဒေသတွင်တည်ရှိပြီး ရေတံခွန်၏အလှအပ များကို ခံစားကာ အပန်းဖြေအနားယူနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ဘားအံမြို့မှ ကျုံထော်ရေတံခွန်သွားရောက်လမ်း တစ်လျှောက်ရှိ ရော်ဘာတောကြီးများ၊ ကျောက်သားစိုင် အချွန်အတက်များနှင့် ထီးထီးမားမားကြီးရှိနေသော ကျောက်ဆောင်နံရံများနှင့် သဘာဝရွှေခင်းများကို ကြည့်ရှု ခံစားနိုင်သည်။ ဘားအံမြို့မှ မိုင် ၄၀ ခန့်ခန့်ပြီး လှိုင်းဘွဲ့ မြို့သို့ ရောက်သောအခါ လမ်းခရီးသည် မြေပြန့်နည်းပါး သွားပြီး မတ်စောက်၍ အကွေ့အဝိုက်များသည် တောင်တက် ကားလမ်းမှ ၁၀မိုင်ခန့်ကို မောင်းနှင်ရသည်။

သံတောင်တောင်စခန်းမြို့သည် ကရင်ပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း ဘားအံခရိုင် သံတောင်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း တည်ရှိသော်လည်း သီးခြားဖြစ်နေသည်ဟု ထင်ရသည်။ မြို့တော်ဘားအံနှင့် အလှမ်းကွာဝေးလှပြီး မြို့တော်နှင့် ဆက်သွယ်ရာတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးကို ဖြတ်ကျော်သွား လာရသည်။

ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမှတစ်ဆင့် တောင်ငူမြို့ ကိုဖြတ်ပြီး တောင်ငူမြို့မှ မိုင် ၃၀ ဝေးသော သံတောင်

မြင်တွေ့ရသည်။ တစ်ဖန် ဘွယ်ဟီဒို (အစ်မ)တောင်ထိပ် ပေါ်မှ အရှေ့တောင်ဘက်သို့ ကြည့်လျှင် ကီးကူတောင်ကို လှမ်းမြင်ရသည်။

ဒေါ်ဖားခိုဟူသည် “အခြမ်းကွဲသွားခြင်း” ဟု အဓိပ္ပာယ်ရသည်။ တစ်ချိန်တစ်ခါက ရေလွှမ်းမှုဖြစ်ပွားစဉ် မိသားစုတစ်စုသည် ရေဘေးမှ လွတ်မြောက်ရန် ဖောင်ဖွဲ့ ၍ မျှောနေစဉ် ဖောင်၏ဝါးများသည် ဘွယ်ဟီဒိုတောင် ကို ရုပ်တိုက်မိသဖြင့် ရေကြီး၍ မြေပျော့သော အချိန် ဖြစ်သောကြောင့် ဝါးဖောင်ရုပ်တိုက်မိသော နေရာတွင် ချိုင်ဝမ်းတစ်ခုဖြစ်ကာ ဘွယ်ဟီဒိုတောင်နှစ်ခြမ်းကွဲသွားရာမှ ယခုမြင်တွေ့ရသည့်အတိုင်း နှစ်သစ်ကူးတောင်နှင့် နော်ဘူ ဘောဆူတောင်ပြည့်တောင်တို့ဖြစ်လာသည်ဟု ကရင်လူမျိုး များ၏ သမိုင်းကြောင်းကို လေ့လာသိရှိရသည်။

ဘွယ်ဟီဒိုတောင်အနီးကျင်၌ ဘွဲ့(ဘွယ်) ကရင် လူမျိုးများနေထိုင်ကြပြီး “ဘွယ်နေထိုင်ရာဒေသ” ဟု အဓိပ္ပာယ်ရသော ဘွယ်ဟီဒိုတောင်အဖြစ် တင်စားခေါ်ဝေါ် ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဘွယ်ဟီဒိုတောင်သည် ကီးကူဘုရင်၏ နန်းစိုက်ရာတောင်၊ ရုံးများစိုက်ရာနေရာအဖြစ် ထင်ရှား ခဲ့သည်။ ၎င်းဘွယ်ဟီဒိုတောင်ထိပ်နှင့် တောင်နံရံဘေး ဝန်းကျင်၌ ကျောက်အဖြစ် ပြောင်းလဲဖြစ်တည်နေသော ကျောက်ဆင်နွှာမောင်း၊ ကျောက်စားပွဲ၊ ကျောက်ကုလား ထိုင်၊ ကျောက်ပုခက်၊ နော်ဘူဘောကို တရားစီရင်ရာတွင် ချည်နှောင်ထားသော နေရာ၊ ရေချိုခန်း စသည်များကို ယနေ့တိုင် ကျောက်သဏ္ဍာန်များအဖြစ် တွေ့မြင်ရပေသည်။ နော်ဘူဘောတောင်မှအပြန် တောင်ငူမြို့မှ ၁၃ မိုင်အကွာ သဘာဝအတိုင်း ကျောက်ဆောင်ကျောက်တုံးများကြား စီးဆင်းနေသည့် အေးမြကြည်လင်နေသော ပသီချောင်း အတွင်း ရေချိုး၊ ရေစိမ်း ရေကစားကာ အမောပန်းဖြေနိုင် သည်။

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ အရှေ့အနောက် စကြိုလမ်းမကြီးကိုလည်း အဆင့်မြင့်တင် ဆောင်ရွက်ပြီး အရေးပါလှသော အာရှလမ်းမကြီးတစ်ခု အဖြစ် ပေါ်ထွက်လာပြီဖြစ်ရာ ခရီးသွားဧည့်သည်များ လွယ်ကူအဆင်ပြေစွာ သွားလာနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

ပြည်နယ်အတွင်း ရှေးဟောင်းဘုရားဖူးမြော်ခြင်း၊ ဒေသထွက် လက်မှုအနုပညာပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်း၊ ဒေသခံလူမျိုးစုများနှင့် ဆက်သွယ်ခြင်း တိုင်းရင်းသားရိုးရာ အစားအစာများ စားသောက်ခြင်း၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုပြပွဲ များ လှည့်လည်ကြည့်ရှုခြင်း စသည်တို့သည် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပခရီးသွားများအတွက် ဆွဲဆောင်မှုများပင် ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် မြို့၏ ဂုဏ်ပုဒ်ကို ဖော်ညွှန်းပေးနေသည့် မြစ်သံလွင် ၏ ပုံရိပ်ကို ပေါ်လွင်ထင်ဟပ်စေမည့် သာယာလှပသော ရွှေခင်းများကိုလည်း သံလွင်တံတားပေါ်မှ ကြည့်ရှုခံစားနိုင် သည်ဟု ဖော်ညွှန်းရေးသားလိုက်ရပါသည်။ ။



သာယာလှပသည့် ကျုံထော်ရေတံခွန်။

အနုပညာ

မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ တေးသီချင်းသစ် စတင်ထုတ်လွှင့်



ကျော်ကြားတဲ့ ပေါ်တေးသံရှင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်က လတ်တလောမှာတော့ သူ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာ ပါဝင်မယ့် တေးသီချင်းသစ်တစ်ပုဒ်ကို စတင်ထုတ်လွှင့်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အေဘီဗီဒီအေဒါကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

လတ်တလောမှာ ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ တေးသီချင်းဟာ "Malibu" လို့အမည်ရပြီး ယင်းတေးသီချင်းဟာ အချစ်သီချင်းချိုချိုလေးတစ်ပုဒ်ဖြစ်တာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယင်းတေးသီချင်းဟာ မိုင်လီရဲ့ လက်ရှိချစ်သူ မင်းသား လီယမ်ဟမ်းစ်ဝါ့ကို ရည်ရွယ်ရေးဖွဲ့ထားတဲ့ တေးသီချင်းဖြစ်တယ်လို့လည်း မီဒီယာတွေက ဝေဖန်ခဲ့ကြပါတယ်။

"Malibu" တေးသီချင်းရဲ့ တေးဗီဒီယိုမှာတော့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ဟာ ယခင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီး တေးသီချင်းအချို့မှာကဲ့သို့ ပူလောင်တဲ့ အပြင်အဆင်မျိုးတွေကို မတွေ့ရဘဲ အေးချမ်းတဲ့အရောင်ဖျော့ဖျော့တွေကို ရွေးချယ်ဝတ်ဆင်ထားကာ သဘာဝရှုခင်းတွေနဲ့ အလှတွေကို အလေးပေးရိုက်ကူးထားတာကိုလည်း တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။

တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်အတွက် အမည်ကို လတ်တလောအချိန်အထိ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ခြင်းမရှိသေးပေမယ့် ပြီးခဲ့တဲ့ မေ ၁၁ ရက်က ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ "Malibu" ဟာတော့ ယခင်က ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ တေးသီချင်းတွေနဲ့မတူဘဲ တစ်မူထူးခြားတဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယင်းတေးသီချင်းဟာ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ လက်ရှိချစ်သူ

လီယမ်ဟမ်းစ်ဝါ့သ် နေထိုင်ရာ မလီဘူးလ်မြို့အကြောင်းနဲ့ သူတို့နှစ်ဦးရဲ့ အချစ်ဇာတ်လမ်းတွေအကြောင်း ရေးဖွဲ့ထားတဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်ပြီး မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ် ကိုယ်တိုင်ရေးသားထားတာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ဟာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာပါဝင်မယ့် တေးသီချင်းအချို့ကိုလည်း ကိုယ်တိုင်ရေးသားစပ်ဆိုခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဒါ့အပြင် မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာ ဟီလာရီကလင်တန် အကြောင်း ရေးသားစပ်ဆိုထားတဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်နဲ့ လုပ်ငန်းခွင်ပေါ်က အမျိုးသမီးတစ်ယောက်အကြောင်းကို ရေးသားစပ်ဆိုထားတဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်လည်း ပါဝင်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဟီလာရီကလင်တန်အကြောင်း ရေးသားထားတဲ့ တေးသီချင်းပါဝင်တာကြောင့် တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ဟာ နိုင်ငံရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ သီချင်းတွေများစွာ ပါဝင်နေတာမျိုးမဟုတ်ဘဲ အချစ်အကြောင်းတွေသာ လွှမ်းမိုးနေတဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်တစ်ခုဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ဟာ လာမယ့် မေ ၂၁ ရက်မှာ အမေရိကန်နိုင်ငံ လက်စ်ဇီးဂတ်စ်မှာ ကျင်းပသွားမယ့် တေးဂီတထူးချွန်ဆုပေးပွဲတစ်ခုဖြစ်တဲ့ "Billboard Music Awards" ဆုပေးပွဲကြီးမှာ "Malibu" တေးသီချင်းကို ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် တိုက်ရိုက်ဖော်ပြေတင်ဆက်သွားမှာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

အကြင်နာတရားကြီးမားတဲ့ ကမ်ဆိုးဟွန်

လူငယ်သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် အနုပညာလောကအတွင်း စတင်ခြေချခဲ့ပြီး လတ်တလောမှာတော့ အောင်မြင်တဲ့ ခေါင်းဆောင်မင်းသမီးတစ်ဦးအဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်တဲ့ တောင်ကိုရီးယားမင်းသမီး ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ သူ့ရဲ့အလုပ်အပေါ်မှာ ကြိုးစားအားထုတ်မှု၊ ကြင်နာတတ်တဲ့အပြုအမူတွေကြောင့် အပြုသဘောဆောင်တဲ့ ဝေဖန်မှုတွေကို ရရှိနေတာဖြစ်ကြောင်း အမ်ဝေဒါကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

မကြာသေးမီက ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ သူ့ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ထားတဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲ ရုပ်ရှင်သစ် "Ruler: Master of the Mask" ကို ရိုက်ကူးခဲ့တာဖြစ်ပြီး ရိုက်ကွင်းပေါ်မှာ ကမ်ရဲ့ အပြုအမူတွေကြောင့် ယခုလိုမီဒီယာတွေရဲ့ ချီးကျူးဝေဖန်မှုတွေကို ရရှိခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ ကြင်နာတတ်တဲ့ နှလုံးသားကို ပိုင်ဆိုင်ထားသူတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း သက်သေပြခဲ့တဲ့ ဖြစ်ရပ်တစ်ခုဟာလည်း အဆိုပါ ရုပ်ရှင်ရိုက်ကွင်းပေါ်မှာ ဖြစ်ပွားခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကတော့ ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ ရာသီဥတုဆိုးရွားကာ ရေခဲမတတ် အေးနေတဲ့အချိန်မှာ ဖျားနာနေတဲ့ ကလေးတစ်ယောက်ကို ကြင်ကြင်နာနာနဲ့ ဂရုစိုက်မှုတွေကို ပေးခဲ့တာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ အအေးဒဏ်ကို ဂရုမစိုက်ဘဲ သူ့ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ရမယ့် ဇာတ်ဝင်ခန်းမှာ ပြောဆိုရမယ့်စာသားတွေကို မရမချင်း အလွတ်ကျက်မှတ်ကာ မောပန်းဟန်လည်း လုံးဝမရှိခဲ့တာကြောင့် အလုပ်အပေါ် ကမ်ဆိုးဟွန်ရဲ့ အလေးအနက်ထားကာ ကြိုးစားအားထုတ်မှုတွေကို မီဒီယာက ချီးကျူးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ကိုယ်တိုင် ကြိုးစားအားထုတ်သလို ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ သူ့ရဲ့ ဂျူနီယာမျိုးဆက်သစ်လူငယ် သရုပ်ဆောင်လေးတွေကိုလည်း သရုပ်ဆောင်ခြင်းနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အကူအညီတွေနဲ့ အခြားအကူအညီတွေကိုပေးကာ အလေးထားဆက်ဆံကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ တစ်ခါကလည်း ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ သူ့ဝတ်ဆင်ထားတဲ့ လက်အိတ်ကို သူ့နဲ့အတူ တွဲဖက်ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့ ကလေးတစ်ဦးကို ပေးခဲ့ကာ ကလေးငယ်တစ်ဦးအတွက် ရာသီဥတုဟာ အေးလွန်နေတာကြောင့် စိုးရိမ်တဲ့အတွက် ကူညီခဲ့တာဖြစ်ကြောင်း

လည်း သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ ရိုက်ကွင်းနားတဲ့အချိန်တွေမှာလည်း ကလေးသရုပ်ဆောင်လေးတွေနဲ့ စကားစမြည်ပြောရင်း အမြဲအားပေးလေ့ရှိပြီး ရုပ်ရှင်ရိုက်ကွင်းမှာနဲ့ ရိုက်ကူးရေးလုပ်ဆောင်နေစဉ် အတွင်းမှာ ပိုမိုသက်တောင့်သက်သာ ဖြစ်စေဖို့နဲ့ စိတ်သက်သာစေဖို့အတွက် အမြဲကူညီလေ့ရှိကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

အခြားသော တောင်ကိုရီးယားမီဒီယာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ စွန်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်အရ ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ သရုပ်ဆောင်လုပ်ငန်းမှာ သာမက ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးအဖွဲ့မှာလည်း အကောင်းဆုံး အင်ဂျင်နီယာတစ်ဦးအဖြစ် ပါဝင်ကူညီခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ကမ်ဆိုးဟွန်ရဲ့ တောက်ပတဲ့အပြုံးဟာ ရာသီဥတုဒဏ်ကိုတောင် မေ့သွားစေကာ မြင်ရသူအပေါင်းကို သူ့နဲ့အတူ လိုက်ပါပြီးရယ်စေနိုင်တာ အသေအချာပင်ဖြစ်ကြောင်းလည်း ချီးကျူးဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကမ်ဆိုးဟွန်ဟာ တောင်ကိုရီးယားကြယ်ပွင့်တွေအတွက် နမူနာသရုပ်ဆောင်ကောင်းတစ်ဦးဖြစ်ကာ အလုပ်လုပ်ရာမှာလည်း ငွေကြေးတစ်ခုတည်းကိုသာ မကြည့်ဘဲ သက်တောင့်သက်သာဖြစ်ဖို့နဲ့ ရုပ်ရှင်တစ်ကားကို ကောင်းမွန်စွာ အဆုံးသတ်သွားနိုင်ရေးအတွက် အလေးပေးလုပ်ဆောင်လေ့ရှိတဲ့ သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



အေး ပြည့် - ၇ စည်း ရေး သား သည်

စတင်
စစ်မှုထမ်းဆောင်
နေပြီဖြစ်တဲ့
လီမင်ဟို

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ မင်းသားတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ လီမင်ဟိုဟာ သူ့ရဲ့စစ်မှုထမ်းကာလတွေကို စတင်ထမ်းဆောင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ မေ ၁၂ ရက်မှာတော့ လီမင်ဟိုဟာ ယခင်က ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တဲ့ အတိုင်း သူ့ရဲ့စစ်မှုထမ်းဆောင်ခြင်းကို စတင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့တဲ့ လီမင်ဟိုဟာ သူ့ရဲ့စစ်မှုထမ်းကာလ နှစ်နှစ်တာရဲ့ ပထမတစ်နှစ်တာကိုတော့ လူမှုဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတွေကို လုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်ပြီး ကျန်တစ်နှစ်တာမှာတော့ အခြေခံစစ်ပညာရပ်တွေကို လေ့ကျင့်သင်ယူသွားမှာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဒါ့ကြောင့် လီမင်ဟိုဟာ မေ ၁၂ ရက်ကစတင်ပြီး သူ့ရဲ့ လူမှုဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတွေကို တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အထင်ကရဒေသတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ဂန်းနန်းခရိုင်အတွင်း စတင်လုပ်ဆောင်နေပြီဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ ဂန်းနန်းဒေသမှာ တစ်နှစ်တာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီးနောက်မှာတော့ စစ်ရေးလေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းကျောင်းမှာ ပြောင်းရွှေ့ထမ်းဆောင်သွားမှာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

လီမင်ဟိုအနေနဲ့ ဒီလိုလူမှုဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတွေကို ထမ်းဆောင်ရတာဟာ သူ့ရဲ့ ယာဉ်တိုက်မှုအတွင်း ရရှိခဲ့တဲ့ဒဏ်ရာတွေကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။ လီမင်ဟိုဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၀၆ ခုနှစ်အတွင်းက SBS ရုပ်သံလိုင်းက ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးအတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ ကားတိုက်မှုတစ်ခုမှာ ပါဝင်နေခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ လီမင်ဟိုရဲ့ အောင်မြင်ကျော်ကြားခဲ့တဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်တစ်ကားဖြစ်တဲ့ "City Hunter" ရိုက်ကူးနေစဉ် ကားတိုက်မှုဖြစ်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး အဆိုပါ ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့် လီမင်ဟိုရဲ့ ညာဘက်ပေါင်ရိုးကျိုးခဲ့ကာ ခြေကျင်းဝတ်လည်း ထိခိုက်ခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

နှစ်နှစ်တာ စစ်မှုထမ်းဆောင်မှုအပြီး လာမယ့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်အတွင်းမှာတော့ လီမင်ဟိုဟာ ပရိသတ်တွေအရှေ့ အရောက်ပြန်လာနိုင်မှာဖြစ်ကြောင်းလည်း အဆိုပါမီဒီယာက ရေးသားဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ကြော်ငြာ

POLAR FROST[®] Pain Relieving Cold Gel

Polar Frost Pain Relieving Gel သည် ကျီးပေါင်းဖြစ်ခြင်း၊ အကြောတက်ခြင်း၊ နှိုးနှာခြင်း၊ ဝါးနှာခြင်း၊ အရိုး၊ အကြောနှင့် ပတ်သက်သောရောဂါများ၊ အသစ်အပျက်ရောင်ခြင်း၊ အားကစားသမားများ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရခြင်းတို့ကို သက်သာပျောက်ကင်းစေပါသည်။

5g နှင့် 500ml pump သုံးများကို ဖုန်း - ၀၉-၅၁၀၈၃၀၄ တွင် ရောင်းချပေးပါသည်။

MM Reg No. 1809AA6180
MADE IN FINLAND

- City Mart ဆိုင်ခွဲများ၊ ဝိန်ဂေဟာဆိုင်ခွဲများ၊ CAPITAL hypermarket၊ Gandamar Wholesale၊ RUBY MART၊ ဦးမြသန်း၊ သေးဆိုင်(ရွှေမင်္ဂလာဈေး)၊ ၀၉-၅၁၀၈၃၀၄

ဝါဝါနန်းတော် နှစ်(၂၀)ပြည့်အထူးအစီအစဉ်

ဝါဝါနန်းတော် နှစ်(၂၀)ပြည့်အထူးအစီအစဉ်

ဝါဝါနန်းတော် နှစ်(၂၀)ပြည့်အထူးအစီအစဉ်

ရန်ကုန် - အမှတ် (၄၀၆/၄၂၄) သိမ်ဖြူလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၂၄၃၂၀၄၊ ၃၉၄၉၉၉၊ ၂၄၃၂၀၂၊ ၃၈၆၇၈၆၊ ၂၅၃၃၄၃၊

BUY 1 GET 1 FREE

N-3

အကောင်းဆုံး သင်ကြားမြသမှုကို ဝန်ဆောင်မှုပေးမည်

အမှတ်(၁၃၄) လွတ်လပ်ရေးလမ်း၊ သုတေသနအဖွဲ့အစည်း၊ အမှတ်(၁၃၄) လွတ်လပ်ရေးလမ်း၊ သုတေသနအဖွဲ့အစည်း၊ အမှတ်(၁၃၄) လွတ်လပ်ရေးလမ်း၊ သုတေသနအဖွဲ့အစည်း

Ph: 01-577874, 09-73180267, 09-421167047, 09-420046938

သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက် အမှတ်(၅၂/၆၆)၊ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကြော်ငြာအမှတ်(၀၁/၂၀၁၇-၂၀၁၈) (၂၄-၅-၂၀၁၇) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကြော်ငြာခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက် ရောင်းဝယ်ရေးဌာနမှ တောင်ဒဂုံသစ်ဆိပ်ရုံ ကျွန်းသစ်လုံးများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်-

(က) ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၂၄-၅-၂၀၁၇ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
 (ခ) ရောင်းချမည့်အချိန် - မွန်းလွဲ ၀၀:၀၀နာရီ
 (ဂ) ရောင်းချမည့်သစ်အမျိုးအစားနှင့်တန် - ကျွန်းသစ်လုံး (၁၄၉၉)လုံး၊ (၁၂၂၆-၂၀၈)တန်
 (ဃ) ရောင်းချမည့်နေရာ - ယင်းမာခန်းမ၊ ပြည်တွင်းရောင်း/စက်ဌာန(ရုံးချုပ်)၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း အမှတ်(၇၂/၇၄)၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါနှင့် ပတ်သက်သည့်အချက်အလက်များအား အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်းနံပါတ်-၀၁-၉၀၀၀၇၇၅၊ ၀၉-၄၅၂၃၆၁၁၂၊ ၀၉-၄၅၀၀၂၅၉၃၁နှင့် ၀၉-၇၉၉၅၇၄၀၃၉သို့ စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကျင်းပရေးကော်မတီ သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်

ပြန်ဟည်တွင်ပထမဆုံးတင်သွင်းသော

Since 1996

Home

Think of Home, Think of Home

ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း

★ Grade A,B,C,D အစပ်များရောင်းပါသည်

★ ဝေဖန်းအိတ်ဖွင့် အမြင့်ဆုံး အထိရှိပါသည်

★ လက်ကား ဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးဝေဖန်း

Grade A,B,C,D ဝေဖန်းမှုကိုစက်ဖြင့် အထူး လက်တွေ့ စစ်ဆေးပေးပါသည်။

အမှတ် F.(2~8) ၀-ထပ်၊ အောင်ဆန်းကွင်း (မြောက်ဘက်တန်း)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ရန်ကုန်။

အမှတ် (11)၊ မင်းကြီးလမ်း၊ အင်းစိန်သောလုံအနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။

HOTLINE: 09-79 700 70 70
09-79 700 70 80

ပျောက်ဆုံးခြင်း ကျွန်တော် မောင်းဟိန်းလန်နည်လွင်၏ သင်္ဘောသားစာအုပ် CDC-96469 သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပါရန် ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၇၂၅၀၇

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။
 လှည်းကူးမြို့နယ်-ရန်ကုန်လမ်းမကြီးအနီး (G) ဥယျာဉ် ခြံမြေစီးရုံ (40'x60')-(60)သိန်း။
 (40'x40')-(40)သိန်း။ (40'x35')-(35)သိန်း။
 Ph: 09-799912803, 09-250168879

ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော MECHANICAL CAR PARKING

Side View Front View

TRW

14'4" 7'2" 18' 7'2" 7'2"

21'6" 7'2" 7'2" 7'2" 7'2" 7'2" 14'4" 7'2" 7'2" 7'2" 21'6"

Plan View Front View

TRW

www.facebook.com/toyotamingalar

Validity till 31.05.2017

Together, Tomorrow, Toyota

TOYOTA

TRW

No. (31), Room (5), 7 Miles, Pyay Road, Yangon

T: 09.259.81.36.36
: 09.259.81.37.37
: 09.259.81.46.46

အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ဂူမိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်။

TOYOTA MINGALAR

Available Stocks & Ready to Take

Hot Line: 01 514940~41

US\$ 44,100

Brand New Hilux Revo Double Cab ဝယ်ယူခြင်း US\$ 1,200 နှင့် ညီမျှသော Car/Accessories ချားရလေ့ရှိပါသည်။

Limited Stocks Only

Specifications may vary from model(s) shown.

Together, Tomorrow, Toyota

လုံးချင်းနှစ်ထပ် ညှိနှိုင်းချေးဖြင့်ငှားမည်

တာမွေမြို့နယ်၊ ၁၆၄ လမ်း၊ (၅)လမ်းဆုံအနီး RC (၄၅ x ၉၀)၊

ခြံတွင်း ကား(၂)စီး ထားနိုင်သည်။

09 254070635, 09 786671814

ငှားမည်

- ကျိုက္ကဆံလမ်းမ၊ မြေညီထပ် (၁၅x၅၅)ပေ၊ အလုပ်သမားဆေးရုံကြီးအနီး၊ တာမွေမြို့နယ်။

- ကမ်းနားလမ်းမ၊ ပထမထပ် (၁၃x၅၀)ပေ၊ ထီးတန်း(၁)လမ်းနှင့် ထီးတန်း(၂)လမ်းကြား၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။

- ယုဇနပလာဇာဈေး၊ မြေညီထပ်၊ ဝင်ပေါက် (၁၀) ဖုန်း-09-5005817, 09-73068646



ဗဟိုစာပေဆုရှင် စာရေးဆရာကြီး

ဒေါက်တာချစ်ငယ် (ဒဿန)

ကျွန်တော့်လက်ရာကို စိတ်ဝင်စားသူများအတွက်

အကြောင်းအကျိုးပညာ

မြတ်စာပေ - 095117230 , 095136311 စာအုပ်ဆိုင်များတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်

ရွှေလမ်းညွှန်
ဘားအံ၊ မြဝတီ၊ မဲဆောက်
ပုံနှိပ်မှုစက်ရုံ
58000 Ks
May 2017
09-420087371, 09-282705136, 09-255302029

ကိုကျော်နိုင်
CAR RENTAL
မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်၊ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ
ဝန်ထမ်းချုပ်ကြီး ALPHARD,
HIACE (အံစာတံ) ကားသစ်ကြီး
များဖြင့်ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသည်။
09 25 358 2510

AZ Travels & Tours
*ထားဝယ်-ရှင်ကိုရှင်-တော်တော်ရာ-
မောင်းမတန်ကမ်းခြေ*အထူးဇနီးစဉ်
ခရီးစဉ် (၄ရက်) 328,000ကျပ်
ဘား - (၅ရက်) 220,000ကျပ်
အခြားဇနီးစဉ်များလည်းပေးနိုင်ပါသည်။
09-962824040/ 09-43178718

ဝန်ထမ်းအထိရှိသည်။
ပေါ်တော်လှုပ်ကြွေးကုန် (၁၀) နှစ်
ဝန်ထမ်းအကျ (၁၀) နှစ်
ဆက်သွယ်ရန် - 01-298502
09-773729205

နိုင်ငံရေး Japan Tech 15sqft
တစ်က 400K
လည်စာနားလှကားတံတားရေ 09254044529
မင်းချောင်းမီးသတ်ရေ 09253548800

Chan Thar Aung
Real Estate မှ
ဒဂုံမြို့၊ သစ်အရှေ့၊ ဝိုင်းနှင့် ဒဂုံဆိပ်ကမ်းရှိ
မြေကွက်များ ဝယ်ယူလိုသည်။
09-5030138, 09-795663667

P.E.S.
English Speaking
တော်ရမည်၊ တတ်ရမည်၊ ကျွမ်းရမည်။
0979 5155 324

ရွှေစံနန်း
အိမ်ခြေပေး / အိမ်ရှေ့စုဆောင်မှု (မြို့တွင်း / နယ်စား)
Ph: 09-425308777, 09-770639155, 09-261111549

Panasonic
FREE GIFT
* Every purchase at roadshows
ပန်နာဆိုးနပ်စ် ၏ Road Show အစီအစဉ်များတွင် အဲယားကွန်းများ ဝယ်ယူရင်းအထူးလက်ဆောင်များ ရယူလိုက်ပါ...
ROAD SHOW INFORMATION
Market Place (Golden Valley) 16th to 19th May, 2017
Myanmar Plaza 26th to 31st May, 2017

ပထမဦးဆုံး မြန်မာနိုင်ငံ မီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်

Since 2001

နေရာတိုင်းဆောင်ထား
အရောက်ပို့
တပ်ဆင်
ရှင်းပြ

Rain Flower
5 Year Warranty

ကြည်မြင်တိုင်
ဖုန်း - 09-၇၃၀၀၀၈၉၀
- 09-၇၃၀၀၀၈၉၀
- 09-၅၅၀၇၃၀၀၀၅
- 09-၅၅၀၇၃၀၀၀၆
မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း - 09-၇၃၀၅၅၆၇၀
- 09-၅၅၀၇၃၀၀၀၈
၉-ရိပ်၊ ပြည်လမ်း
ဖုန်း - 09-၅၅၀၅၅၆၇၆
ပေါက်တော၊ အင်းစိန်
ဖုန်း - 09-၆၄၃၃၅၈
- 09-၇၃၀၂၆၀၅၇
- 09-၃၀၅၇၀၆၅၅
- 09-၅၅၀၇၃၀၀၀၂
နေပြည်တော်
ဖုန်း - 09-၅၅၂၀၈၈၈၀
- 09-၃၀၀၃၆၂၆၀
မန္တလေး
ဖုန်း - 09-၅၂၀၀၈၈၅၂
- 09-၆၅၀၀၄၀၃

မူးလျှင်ဂျူးဟောလျှင်သောက်

အမှတ်တံဆိပ်
ပန်းပေါင်းစုံ သွေးဆေး
TMR000849(0516)
ကြော်ငြာခွင့် ပြုချက်အမှတ်-တဆ၀၀(စာနယ်စား)၀၄၅/၀၁၀၇

ရွှေမန်းတောင်
အမှတ်တံဆိပ်
သွေးတိုးကျဆေးပြား
TMR012467(1116)
ကြော်ငြာခွင့် ပြုချက်အမှတ်-တဆ၀၀(စာနယ်စား)၀၆၂/၀၁၁၄
မြန်မာ့ရေး - အမှတ်(၀၀၂)၊ (၃၈)လမ်းအောက်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၀ - ၃၇၆၀၀၈၊ ၅၄၅၉ ၀၄၂၊ ၅၅၀၀၃၄၂

"ရွှေစည်"
အိမ်ခြေပေး အိမ်ရှေ့စုနှင့်
ကျန်စည်ဝန်ဆောင်မှု
လုပ်သားပါ ညှိနှိုင်းဈေးဖြင့်
ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
09-73122029, 09-795669534

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းပြန်ယယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးပါသည်။
09-500 5916
09-730 97123

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ဆ/က-ရပ်ကွက်၊ ကျွဲဆွဲဘုရားလမ်း၊
အမှတ်-၄၀၄ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော ၂ခန်းတွဲ ၆-ထပ်တိုက်
အဆောက်အအုံ၏ ဘယ်ဘက်အခြမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၅ပေ x ၅၅ပေ) ရှိ
ဒုတိယထပ်၊ ၃လွှာ အခန်းအား "၂၇-၁၀-၂၀၀၇" ကိစ္စပါ တိုက်ခန်း အရောင်း
အဝယ်ကတိစာချုပ် အရ ကန်ထရိုက်တာ ဦးရဲထွန်း [၁၂/မရက(နိုင်)၀၃၀၂၇၈]
ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးမောင်ကျော် [၁၀/ရမန(နိုင်)၀၁၀၉၉၀၇]နှင့်
ဒေါ်နန်းစန်းဖြင့် [၆/မအရ(နိုင်)၀၇၂၀၀၄]တို့က ငွေအပြေအကျေးပေးချေခဲ့ပြီး
မြေရှင်အသိအမှတ်ပြုဝယ်ယူခဲ့ရာ အဆိုပါအခန်းမှာ ဦးမောင်ကျော်နှင့်
ဒေါ်နန်းစန်းဖြင့်တို့သာ လုံးဝပိုင်ဆိုင်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ဦးမောင်ကျော်နှင့် ဒေါ်နန်းစန်းဖြင့်တို့မသိရှိဘဲ ၎င်းတို့
ဝယ်ယူထားသော အခန်းအား ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်
လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်းတို့ ပြုလုပ်ခွင့်မရှိကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ
အပ်ပါသည်။
သို့အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးညွှန်ဝင်း ဒေါ်စန်းမာလာညွှန် ဒေါ်အိန္ဒိယအောင် ဒေါ်အေးအေးသိန်းတန်
(စဉ်-၀၂၀၃) (စဉ်-၆၄၆၂) (စဉ်-၃၉၂၀၁) (စဉ်-၅၅၃၇၈)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၅၇)(မြေညီထပ်) အင်းဝလမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၆၅၀၃၊ ၀၉-၄၃၂၀၂၇၄၀

ကြေးမုံ

ကားစီးလုံးငှားသည်။
 AC-Express(45,33,25), အစာစား (14)Seat, Hice (9-7 Seat),
 Alphard, Crown, Mark II (ငွေငါး) ဝိုင်ရှင်ကိုင်ကားများ။ လှည့်လည်အများစု
 ပြေးချင်း / ပြင်-ခရီးစဉ်မျိုးစုံအတွက် ကားကြီး / ဝေးလှည့် ငှားရမ်းနိုင်သည်။
Ph: 09-25252200, 09-33345545, 09-5089800

FORWARD (VON)
ကျိက်ထီးရိုး/ချောင်းသား
 (မနုဇဉ်) (မနုဇဉ်)
 09259259180
 09259259181
 09259259182

GOLDEN STAR
ကျိက်ထီးရိုး(မနုဇဉ်)
ချောင်းသား (မနုဇဉ်)
ငွေဆောင် (မနုဇဉ်)
Ph: 209200, 544383, 430480

ကိုးဘွဲ့ရ ရိပ်သာ၌ နှစ်ညအိပ် သုံးရက် တရားစခန်း ဖွင့်လှစ်မည်။
 နိုင်ငံကျော် မွေကုထိက ကိုးဘွဲ့ရစုစုစာတော် အရှင် အာစာရာလင်္ကာရ အရှင်သျှောင် ဦးဆောင်သည့် ကိုးဘွဲ့ရ ဝိပဿနာ တရားစခန်း ရိပ်သာ၌ မြတ်စွာဘုရား၏ ဒေသနာတော်အတိုင်း
၂၀၁၇ - မေလ - ၂၆ - ၂၇ - ၂၈ သောကြာ - စနေ - တနင်္ဂနွေ
 စနေများတွင် (၂) ညအိပ် (၃) ရက် တရားစခန်းများ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါ၍ တရားစခန်းဝင်လိုသူများ အနေဖြင့် လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ . ဗုန်းဖြင့် ဖြစ်စေ . စာရင်း ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။ (အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်း၊ ဖျော်ရည် လှူဒါန်းလိုသူများလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။)
 ကိုးဘွဲ့ရ ဝိပဿနာ တရားစခန်း ရိပ်သာ၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ ဝိပဿနာလမ်း၊ ငြိမ်းကင်း-အုတ်၊ ကျောင်းရမ်း - ၀၉ ၄၄၄ ၇၀၀ ၁၀၅

ထူးချွန်စွာအောင်မြင်စေရန် စာသင်နှစ်များစွာရှိ ဆရာကြီးများမှ အကောင်းဆုံးသင်ကြား၍ ဝါရင့် GUIDE များမှ အကောင်းဆုံး လေ့ကျင့် ပေးပါသည်။

ပေသ
၉တန်း ၊ ၁၀တန်း
ဘာသာစုံစာသင်စာကျက်ပိုင်းများ
တန်းခွဲသစ်လက်ခံပြု
 အိမ်ပိုင်းသီးသန့်သင်လိုသူများ စီစဉ်ပေးပါသည်။

မြန်မာစာ	ဒေါက်တာသန်းထိုက်
အင်္ဂလိပ်စာ	ဦးတေးထွတ်/ဦးလွင်မောင်ကျော်
သင်္ချာ	ဦးစင်မောင်သန်း
ဓာတုဗေဒ	ဆရာညီညီ (သရူစာပေ)
	ဒေါ်နီနီလှိုင်
ရူပဗေဒ	ဦးညွန့်လွင်/ဦးဝလှသက်ဝေ
ဇီဝဗေဒ	ဒေါက်တာမြသိန်း
	ဦးတောင်ကိုကိုလှိုင်
ဘောဂဗေဒ	ဒေါ်သက်ဇုကြည်

H-2 မေခလမ်း၊ မေအိမ်ရာ၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်။ ဗုန်း - ၀၁ - ၅၇၃၄၀၀ ၊ ၀၉ - ၅၄၀၆၅၄၆

MIHARA
 Travels & Tours
 3 to 45 CAR RENTAL SERVICES
မြဝတီ-ဒီပေအိတ်
ပေလီကင်းခြေ
 အပတ်စဉ်
 Ph: 095009552, 095025400
 09450051557, 09420773444

EVER TOP ဘာသာစကားသင်တန်းကျောင်း Ph:09254903604
 အမှတ်(၆၆/၁၁) စုတ္တာ အင်းစိန်လမ်း (မိမိဗြိတိသျှပ်တိုင်းလှည့်လမ်းအမှတ်) 098770096
 0973040610

ဂျပန် ဦးဆောင်ပညာရှင်၊ ဦးဆောင်သို့မဟုတ် ဆရာမတစ်ဦးပါသော အဖွဲ့များဖြင့် အတတ်ကျင့် နည်းပညာ (၂)နှစ် / အဖြင့်) 4-Skills (အခြေခံ/ အလုပ်အကိုင်) အလုပ်အကိုင်အသံထွက် အလုပ်အကိုင်အသံထွက် N5, N4, N3, N2, N1 စာမေးပွဲ အလုပ်အကိုင်အသံထွက်များပါသည်။	တရုတ် ဆရာမတို့မှစတင် တရုတ်စကားပြော (၅၀၀၀၀) (နိုင်ငံတကာအသံထွက်)	အင်္ဂလိပ် ဦးဆောင် (Top English) (a) Saya William ဆရာမတစ်ဦးပါ။ 4-Skills(General) (၅၀၀၀) Phonetics Grammar+Writing နိုင်ငံခြားသွားရောက်သည့်အတွက် ပုံလက်ပြတ် (၂၀၀၀)
ထိုင်းစကား မင်္ဂလာပွဲများအတွက် EPS TOPIK / 4-Skills (အလုပ်အကိုင်အသံထွက်)		

KMD Institute **လုပ်ငန်းခွင်သို့တိုက်ရိုက်ဝင်ရောက်နိုင်မည့် လက်တွေ့အသုံးချရက်ကို အထူးသင်တန်း** **CCTV Installation**

- ယနေ့ အိမ်များ၊ ရုံးများနှင့် ဆိုင်များလုံခြုံရေးအတွက် အသုံးပြုလျက်ရှိသော CCTV နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်အသုံးပြုမှုများကို လက်တွေ့ဦးစားပေးသင်ကြားပေးမည့် သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
- CCTV နှင့် IP Camera တပ်ဆင်ခြင်း၊ DVR နှင့် NVR တပ်ဆင်ခြင်း၊ ထိန်းချုပ်ခြင်းများကို ကျွမ်းကျင်စွာ ပြုလုပ်တတ်စေရန် လက်တွေ့အဓိက သင်ကြားပေးသော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။
- သင်တန်းပြီးဆုံးပါက သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် Service Technician အဖြစ် တိုက်ရိုက်ဝင်ရောက် လုပ်ကိုင်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ပန်းဆိုးတန်းစင်တာ အမှတ်(၁၇၄ - ၁၈၂)၊ ပန်းဆိုးတန်း (အလယ်ဘလောက်) ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ☎ ၀၁ - ၃၈၁၇၇၆၊ ၃၇၈၄၄၂

ရေစာတိုက်ပြည့်အချိန်
၄၀၀၀ ကျော်
NEW

100 PLUS ORIGINAL

100 PLUS

ရေစာတိုက်ပြည့်အချိန်

အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲပွင့်ပွဲအခမ်းအနား အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း တက်ရောက်

နေပြည်တော် မေ ၁၂

ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ H.E. Madam Nguyen Thi Kim Ngan ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့်အဖွဲ့သည် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီး ထွက်ခွာခဲ့ရာ ဟိုချီမင်းမြို့သို့ မေ ၁၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၈ နာရီခွဲတွင် ရောက်ရှိကြသည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းသည် မေ ၁၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟိုချီမင်းမြို့ GEM Center ၌ "Responding to Climate Change-Action of Legislators to achieve the SDGs" ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျင်းပသည့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ဗီယက်နမ်အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့် IPU အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ IPU ဥက္ကဋ္ဌ၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်နှင့် AIPA အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။

ဆွေးနွေးပွဲပထမပိုင်းတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ကုလသမဂ္ဂမှ ချမှတ်ထားသော ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးရည်မှန်းချက် ပန်းတိုင်များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် လွှတ်တော်များက ဥပဒေပြုရေး၊

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ *



အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း အာရှ-ပစိဖိတ် ဒေသဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာ ကြသူများနှင့် မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



အမှတ်ပေးဇယား ဒုတိယနေရာတွင် ရပ်တည်နေသည့် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း။

အသင်းကြီးများ အမှတ်ပြည့်ရယူရမည့် MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ

ရန်ကုန် မေ ၁၂

၂၀၁၇ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၃)ကို မေ ၁၃ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ထိပ်သီးအသင်းကြီးများ အမှတ်ပြည့်ရယူနိုင်ရန် ကြိုးပမ်း ရမည်ဖြစ်သည်။ အသင်းကြီးအများစုမှာ အလယ်အလတ် အသင်းများနှင့် တွေ့ဆုံနေပြီး ဧရာဝတီတစ်သင်းသာ မကွေးအသင်းနှင့် ပွဲကျပ်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။

ပွဲစဉ်(၁၃)အဖြစ် မေ ၁၃ ရက်တွင် တောင်ကြီးတွင်း၌ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းနှင့် GFA အသင်း၊ မေ ၁၄ ရက်တွင် YUSC တွင်း၌ ရန်ကုန်အသင်းနှင့် ရခိုင်အသင်း၊ သုဝဏ္ဏတွင်း၌ မကွေးအသင်းနှင့် ဧရာဝတီအသင်း၊ မော်လမြိုင်တွင်း၌ Southern အသင်းနှင့် ချင်းယူနိုက်တက်

အသင်း၊ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိတွင်း၌ နေပြည်တော်အသင်းနှင့် ဟံသာဝတီအသင်း၊ အောင်ဆန်းတွင်း၌ ဇွဲကပင်အသင်း နှင့် ရတနာပုံအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ်(၁၂)အပြီးတွင် ရန်ကုန်အသင်းက ၃၂ မှတ်၊ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းက ၂၈ မှတ်၊ ရတနာပုံ အသင်းက ၂၅ မှတ်၊ ဧရာဝတီအသင်းက ၁၉ မှတ်၊ ရခိုင်အသင်းက ၁၇ မှတ်၊ မကွေးနှင့် ဇွဲကပင်အသင်းတို့က ၁၄ မှတ်စီ၊ Southern အသင်းက ၁၁ မှတ်၊ ချင်းယူနိုက်တက် အသင်းက ၁၀ မှတ်၊ GFA နှင့် နေပြည်တော်အသင်းတို့က ကိုးမှတ်စီ၊ ဟံသာဝတီအသင်းက ရှစ်မှတ်တို့ ရရှိထား သည်။ ထိပ်ဆုံးမှ ရန်ကုန်အသင်းနှင့် ဒုတိယနေရာမှ

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ○

မြန်မာ ယူ-၁၅ အမျိုးသမီးအသင်း ဆီမီးတက်ရန် အခြေအနေကောင်း

နေပြည်တော် မေ ၁၂

၂၀၁၇ အာဆီယံ ယူ-၁၅ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲ အုပ်စုတတိယနေ့ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက လာအိုနိုင်ငံ ဗီယက်ကျင်းမြို့၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းက ဗီယက်နမ်အသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းသည် ဗီယက်နမ်ကိုနောက်မှလိုက်ကစားပြီး နှစ်ဂိုး ပြန်သွင်းကာ အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းအတွက် ချေပဂိုးကို ၃၂ မိနစ်တွင် မြတ်နိုးခင်က သွင်းယူခဲ့ပြီး အနိုင်ဂိုးကို မိနစ် ၆၀ တွင် ဆုပြည့်ပြည့်ကျော်က ထောင့်ကန်ဘောမှ ပြန်ကျလာသည့်ဘောလုံးကို ကန်သွင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ယခုပွဲအနိုင်ရခဲ့သော ကြောင့် ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်ခွင့်ရရန် အခြေအနေကောင်းသွားခဲ့သည်။ ယနေ့ပွဲအပြီးတွင် ထိုင်းအသင်းက သုံးပွဲစလုံးအနိုင်ရကာ ကိုးမှတ်ဖြင့် ထိပ်ဆုံးမှ ဦးဆောင်နေပြီး မြန်မာအသင်းက နှစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲရှုံး ခြောက်မှတ်၊ လာအိုအသင်းက တစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲရှုံး သုံးမှတ်၊ ဗီယက်နမ်နှင့် မလေးရှား အသင်းတို့က နှစ်ပွဲစလုံးရှုံးကာ အမှတ်မရသေးပေ။ မေ ၁၄ ရက်တွင် မြန်မာအသင်းပွဲစဉ်မပါဝင်ဘဲ အုပ်စုနေရာတံဆိပ်ပွဲအဖြစ် မေ ၁၆ ရက်တွင် မလေးရှားအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ (ဖိုးသော်ဇင်)



မေ ၁၃ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်မည့် JICA(ODA Loan) MY-P-1 ဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် ဖျာပုံမြို့ ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းတည်ဆောက်ပြီးစီး နေမှုကို တွေ့မြင်ရစဉ်။ (သပြေထွန်း)

ဂုဏ်ထူး မြန်မာစာ ဂုဏ်ထူး ဦးသိန်းနိုင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း နှင့် အဆင့်မြင့် ပညာရေး ဘော်ဒါ

“တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး မြန်မာစာ ပထမဆုရင် တပည့်များနှင့် တစ်နိုင်ငံလုံး ဘာသာရပ်မှတ်အများဆုံး စာရင်းဝင် တပည့်ရင်းများ စဉ်ဆက်မပြတ် ပေါ်ထွန်းခဲ့သည်။” (စတုတ္ထတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ)

မေတ္တာစိန် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် (၂၀၁၄) တစ်နိုင်ငံလုံး နှစ်စဉ်	မောင်အောင်မြတ်မင်း မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၂ မှတ်	မာရီအောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၂ မှတ်	မောင်အောင်ဟန် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်ယုမင်းအောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၆ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်ဦးဝတ်ရည် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်ဦးအောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်အောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်အောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်အောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ	မောင်အောင် မြန်မာစာ (၁၃ မှတ် ၁၀၀%) ၁၅၅ မှတ်ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး စတုတ္ထ

မေ (၅) ရက် တန်းခွဲများ ဖွင့်ပြီး ငွန် တန်းခွဲသစ် စာရင်းလက်ခံပြု ခုံပေးအပ်ရန် ...

- ဂုဏ်ထူးမြန်မာစာ နည်းပြ နှင့် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ ဘော်ဒါ ၁၀၀ (၃) ဆယ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း (အလယ်)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဝန်၊ ၀၁၃၇၂၂၃၇၊ ၀၉၅၀ ၁၂၆၁၁၊ ၀၉၇၆၉၁၀၀၀၂
- မြို့အမှတ် ၂၀ (A)+၂၀ (B)၊ ဝေယျာလမ်းပုဂံ၊ ဣန္ဒိတ်အိမ်ရာ၊ (ORANGE SUPER MART ညာဖက်) သင်္ကန်းကျွန်းမြို့နယ်။ ဝန်၊ ၀၉၅၀ ၂၄၄၁၊ ၀၉၄၀၀၄၇၂၄၁၉၊ ၀၉၄၂၀၃၃၇၂၇

အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်တင် M.Sc(Final)

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆီသို့



ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်မှုများ

သတင်းဆောင်းပါး - မောင်မောင်မြင့်ဆွေ

သဘာဝကပေးထားသော လက်ဆောင်များ ဖြစ်သည့် တောင်တန်း၊ ပင်လယ်၊ မြစ်ချောင်း များနှင့် မြေဆီညွှတ်ကောင်းမွန်သော မြေပြန့် လွင်ပြင်များပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ရခိုင်ပြည်နယ် သည် မူလကပင် လက်ရာမြောက်သော ပန်းချီကားတစ်ချပ်လို လှပနေသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ အနောက်ဘက်စွန်းတွင် ရှိနေပြီး အရေးပါသောပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ် သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝေစည်စေရန် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖြစ်သည့် လမ်းများဖောက်လုပ်ခြင်း၊ တံတား များတည်ဆောက်ခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်မီးများ လင်းဖြာစေနိုင်ရေးကို ကြိုးစားဆောင်ရွက် လျက်ရှိခြင်းတို့ကြောင့် ယခုအခါ ရခိုင်ပြည် နယ်သည် အလှတူအယဉ်ဆင့်ကာ အမြင် တင့်တယ်ရေး ဦးတည်နေပြီဖြစ်သည်။

တောင်စွယ်တောင်တန်းများ
ရခိုင်ရိုးမတောင်တန်း၊ မေယုတောင် တန်းနှင့် တောင်စွယ်များက ပြည်နယ်အတွင်း သာမက ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် အခြားတိုင်းဒေသ ကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့နှင့် ကူးလူးဆက်ဆံရာ တွင် ယခင်က အခက်အခဲအဟန့်အတားများ ဖြစ်စေခဲ့သည်။

မြစ်ချောင်းကြီးများ
လေကြောင်းခရီးစဉ်ဖြင့်သာ အားထား သွားခဲ့ရသဖြင့် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုအားနည်းခဲ့ ပြီး ကုန်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဖြစ်ထွန်းမှု နည်း ပါးခဲ့သည်။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် မေယု မြစ်၊ လေးမြို့မြစ်နှင့် ကစွပန်ဒီမြစ်များအပြင် အခြားသောမြစ်ချောင်းများ ဖြတ်သန်းစီးဆင်း နေသဖြင့် ခရီးလမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊

ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ကို နှေးကွေးအောင်ပိုင်းခြားထားသလို ဖြစ်နေ ခဲ့သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ အဓိကဝင်ပေါက်လမ်းမကြီး သုံးခု
ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကကျသည့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်က ဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိရာ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွက် အဓိက လမ်းမကြီးသုံးခုကို ဖောက်လုပ်ပေးလျက်ရှိ သည်။ ထိုလမ်းမကြီးသုံးခုမှာ မင်းဘူး-အမ်း- စစ်တွေလမ်း၊ ပြည်-ပန်းတောင်း-တောင်ကုတ်- ကျောက်ဖြူလမ်း၊ ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲ လမ်းတို့ ဖြစ်သည်။

ထိုလမ်းမကြီးသုံးခုသည် ရခိုင်ပြည်နယ် သို့ အဓိကဝင်ပေါက်လမ်းမကြီး သုံးခုဖြစ် ရာ ရခိုင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အရေးပါသည့် လမ်းများလည်းဖြစ်သဖြင့် နိုင်ငံတော်က အလေးထားကြိုးစား အကောင် အထည်ဖော်ပေးနေခြင်းဖြစ်သည်။

မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်း
မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်းသည် ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့မှ ရခိုင် ပြည်နယ် ဝှုမြို့ကို ဆက်သွယ်ထားသည့် ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်းမကြီးနှင့်လည်း ဆက်စပ်လျက်ရှိသည်။ ယခင်က အဆိုပါလမ်းမ သည် မင်းဘူးမှ အမ်း၊ အမ်းမှ စစ်တွေမြို့ အထိရောက်ရှိရာ လမ်းမပြင်ဆင်မှုနှင့် တံတားများကြိုခိုင်းမှုအားနည်းခြင်း၊ အကွေ့ အကောက်များခြင်းတို့ကြောင့် ယခင်က

အချပ်ပို (ခ) သို့ >>>



မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်းအပိုင်း(၂) ၅ ဒသမ ၅ မီတာအကျယ် ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းပြီးစီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။



မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်း ကျောက်စီမြေထိန်းနံရံတည်ဆောက်ထားရှိမှုကို တွေ့ရစဉ်။



သံတွဲ-လှဲသာလမ်းကို ကတ္တရာကွန်ကရစ်လမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ထားရှိမှုကို တွေ့ရစဉ်။

အချုပ်ပို့ (က) မှ >>>

မင်းဘူးမှ စစ်တွေသို့ ကားမောင်းချိန် ၁၆ နာရီခန့် မောင်းနှင်ခဲ့ရသည်။

ရာမောင်ကြီးတံတား

ထိုလမ်းပိုင်းရှိ ရာမောင်ကြီးတံတားမှာ လည်း ခံနိုင်ရည်လျော့ကျမှုကြောင့် တံတားပေါ်တွင် မော်တော်ကားများ ဖြေးညှင်းစွာ မောင်းနှင်ခဲ့ရသည်။ ကုန်တင်ကားများ တံတားပေါ်မှ ဖြတ်သန်းနိုင်ခြင်းမရှိသည့် ကာလများလည်း ကြုံခဲ့ရသည်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ခက်ခဲနေသည့်အခါ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လမ်းများအဆင့်မြှင့်တင်မှု၊ တိုးချဲ့ဖောက်လုပ်မှုများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မင်းဘူး-အမ်းလမ်းအပိုင်းတွင် အကွေ့အကောက်များကို ဖြေလျှော့ခြင်း၊ အမ်း-စစ်တွေလမ်းပိုင်းပေါ်မှ ယာယီတံတားများကို သံကူကွန်ကရစ်တံတားအဖြစ် တိုးမြှင့်တင်ဆောက်ခြင်း၊ လမ်းများကို ကွန်ကရစ်လမ်းအဆင့်သို့ တိုးမြှင့်ခြင်းများဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အချိန်မရွေး ရာသီမရွေး လျင်မြန်ချောမွေ့စွာသွားလာနိုင်

ရန်ကုန်-စစ်တွေလမ်းပေါ်ရှိ ရာမောင်ကြီးတံတားကိုလည်း ဂျပန်နိုင်ငံ JFE ကုမ္ပဏီမှ နည်းပညာဖြင့် အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ရာမောင်တံတားသည်လည်း ကြံ့ခိုင်မှုရာနှုန်းပြည့်ရှိခဲ့သဖြင့် မော်တော်ကားများ အချိန်မရွေး၊ ရာသီမရွေး လျင်မြန်ချောမွေ့စွာ မောင်းနှင်သွားလာနိုင်ခဲ့ရာ ယခုအချိန်၌ မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်းသည် သက်သောင့်သက်သာဖြင့် ကားမောင်းချိန် ၁၂ နာရီခန့်ဖြင့် ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သည်။

ယင်းလမ်းပိုင်းကို လေးနှစ်တာကာလအတွင်း ဆက်လက်ပြီး အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ လုပ်ငန်းများပြီးစီးပါက မင်းဘူးမှ အမ်းမြို့ကိုဖြတ်ပြီး စစ်တွေမြို့အထိ ကားမောင်းချိန် ၁၀ နာရီဖြင့် ရောက်ရှိနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အတွက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ပိုမိုလျင်မြန်စွာဖြစ်ထွန်းပေါ်ပေါက်စေရန် အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အချိန်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသော ယနေ့ခေတ်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဝမ်းသာစရာပင်။

ပြည်-ပန်းတောင်း-တောင်ကုတ်-ကျောက်ဖြူလမ်းမကြီး

ဒုတိယဝင်ပေါက်လမ်းဖြစ်သည့် ပြည်-ပန်းတောင်း-တောင်ကုတ်-ကျောက်ဖြူ လမ်းကိုလည်း ဖောက်လုပ်ထားရှိရာ လမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများကို ယခုအစိုးရတစ်နှစ်တာကာလအတွင်း JICA ၏ ODA



မာန်အောင်ကျွန်းပတ်လမ်းရှိ အုန်းချောင်းသံကူကွန်ကရစ်တံတားတည်ဆောက်ပြီးစီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။

အကူအညီဖြင့် ကွန်ကရစ်တံတားခြောက်စင်းကို အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ခဲ့သည်။ ထို့အပြင် လမ်းပိုင်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းအဖြစ် တောင်ကုတ်-မအီလမ်းပိုင်း၊ မအီ-အလယ်ချောင်းလမ်းပိုင်းစသည်တို့တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကွန်ကရစ်လမ်း၊ ကတ္တရာလမ်းများအဖြစ်လည်း အဆင့်မြှင့်နိုင်ခဲ့သလို တံတားကူးစင်းကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုကြောင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့မှ ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူမြို့အထိ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်တိုးတက်ခဲ့ပြီး ပြည်-ပန်းတောင်း-တောင်ကုတ်-မအီ-ကျောက်ဖြူမြို့တို့သည်လည်း တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဖြစ်လာခဲ့သည်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်မှုကြောင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဟန်ချက်ညီအောင် အထောက်အကူပြုပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ကားလမ်းအနီးဝန်းကျင်ရှိ မြို့နှင့်ကျေးလက်ဒေသများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကိုလည်း ပံ့ပိုးမြှင့်တင်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်း

တတိယမြောက်ကားလမ်းမှာ ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်းဖြစ်သည်။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့မှ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ဝမြို့နှင့် သံတွဲမြို့တို့ကို ဆက်သွယ်ဖောက်လုပ်ထားသော ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်း

သည် ရခိုင်ရိုးမကို ဖြတ်သန်းဖောက်လုပ်ထားသော ကားလမ်းဖြစ်သည်။ တောင်တန်းများကို ဖြတ်သန်းဖောက်လုပ်ရသဖြင့် ကားလမ်းအရည်အသွေးကောင်းမွန်မှု အားနည်းချက်

ရှိခဲ့သဖြင့် ကားမောင်းနှင်သွားလာရာတွင် အခက်အခဲများ၊ ကြန့်ကြာမှုများရှိခဲ့သည်။

ရန်ကုန်-သံတွဲ ၈ နာရီ

ယခုအစိုးရသည် တစ်နှစ်တာကာလ

အတွင်း ယင်းလမ်းပိုင်းတွင်ပါဝင်သော ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကားလမ်းများကို အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်းပိုင်းအား အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ သံတွဲ-ဝလမ်းပိုင်းကို ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်း၊ တံတားများကို အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို တွန်းအားပေးဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သဖြင့် ယခင်က ငါးသိုင်းချောင်း-ဝ-သံတွဲလမ်းကို အသုံးပြုပြီး ရန်ကုန်မှ သံတွဲသို့ ကားမောင်းရာတွင် အချိန် ၁၂ နာရီခန့် မောင်းနှင်ခဲ့ရသော်လည်း ယခုအခါ အချိန် ၈ နာရီခန့်သာ မောင်းနှင်ရုံဖြင့် ရောက်ရှိနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့မှ နံနက် ၆ နာရီထွက်လျှင် သံတွဲမြို့သို့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်တွင် ရောက်ရှိပြီဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်နှင့် သံတွဲမြို့သို့ နေချင်းပြန်ခရီးနှင့်ပြန်ရောက်ရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မင်္ဂလာရှိသော ဆောင်ရွက်မှုပင်။

ငါးသိုင်းချောင်း-ဝလမ်း အဆင့်မြှင့်တင်မည်

လာမည့် လေးနှစ်တာကာလအတွင်း

ကမ္ဘာ့ဘဏ်အကူအညီ အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၂၀ အသုံးပြု၍ ငါးသိုင်းချောင်း-ဝလမ်းကို အဆင့်မြှင့်တင်ပြီးပါက ရန်ကုန်မှ သံတွဲသို့ ယာဉ်မောင်းချိန် ၇ နာရီဖြင့် ရောက်ရှိနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ အချိန်တိုအတွင်း မော်တော်ကားဖြင့် သွားလာနိုင်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမှာ သိသိသာသာမြင့်တက်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ကုန်စည်စီးဆင်းမှုများ လွယ်ကူလျင်မြန်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် အခြားတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များကို ချိတ်ဆက်နိုင်မည်ဖြစ်ရာ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်မှုမှ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆီသို့ ဦးတည်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ကျောက်တော်-ပလက်ဝ-မတူပီ-ဟားခါးလမ်းမကြီး

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ချင်းပြည်နယ် ပလက်ဝမြို့ထိ ဆက်သွယ်မောင်းနှင်သွားလာနိုင်မည့် ကျောက်တော်-ပလက်ဝ-မတူပီ-ဟားခါးလမ်းမကြီးကိုလည်း ငါးနှစ်အတွင်း ကတ္တရာလမ်းအဆင့်ခင်းပြီး ကားလမ်းကူးတံတားများကို ကွန်ကရစ်တံတားအဖြစ် အပြီးတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ရာ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်း အသစ်တစ်ခု ထပ်မံတိုးလာခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းလမ်းပိုင်းသည် ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်တော်မြို့၊ ချင်းပြည်နယ် ပလက်ဝမြို့နှင့် ဟားခါးမြို့တို့အထိ သွားလာနိုင်ပြီး ကလေးမြို့၊ ဂန့်ဂေါမြို့တို့ကိုလည်း သွားရောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကျောက်တော်-ပလက်ဝ-မတူပီ-ဟားခါးလမ်းမကြီးကိုလည်း ယခုတစ်နှစ်တာကာလအတွင်း မြေသားလမ်းဖောက်လုပ်ပြီးစီးနေပြီး တချို့နေရာများတွင် တံတားတည်ဆောက်ခြင်း၊ ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ပြည်နယ်တစ်ခုလုံးဆီသို့

ထိုလမ်းသည် ပခုက္ကူ-ဂန့်ဂေါ ကားလမ်းပိုင်းနှင့် ဟားခါးမြို့တွင် လာရောက်ဆုံတွေ့မည်ဖြစ်ရာ လမ်းကွန်ရက်များ ကျယ်ပြန့်စွာ ချိတ်ဆက်နိုင်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ နေရာဒေသအသီးသီးမှ ကုန်သွယ်မှု၊ ကုန်ပစ္စည်းစီးဆင်းမှု၊ ခရီးသွားလာမှုများ လွယ်ကူမြန်ဆန်လာမည်ဖြစ်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း နေရာဒေသအနှံ့အပြားတွင် မော်တော်ကားဖြင့် ရာသီမရွေး၊ အချိန်မရွေးသွားလာနိုင်ရန် လမ်း၊ တံတားများကို အခက်အခဲအမျိုးမျိုးကြားမှ တိုးမြှင့်ဖောက်လုပ်တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ ရခိုင်ပြည်နယ်တစ်ခုလုံး နေရာအတော်များများဆီသို့ မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် သွားလာနိုင်ကြပြီဖြစ်သည်။

အချုပ်ပို့ (ဂ) သို့ >>>



စစ်တွေကုန်သွယ်ရေးစခန်း မင်းဂံဆိပ်ကမ်းတွင် ကုန်သွယ်မှုဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အချစ်ပို (ခ) မှ >>>

စစ်တွေ-ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင်- ဘူးသီးတောင်-မောင်တော-

အလယ်သံကျော်-အငူမော်ကားလမ်းမကြီး

ယခုအစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ကားလမ်းများကို စီမံချက်ချပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စစ်တွေ-ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင်-ဘူးသီးတောင်-မောင်တော-အလယ်သံကျော်-အငူမော် ကားလမ်းမကြီးကိုလည်း ဖောက်လုပ်လျက်ရှိပါသည်။ ယင်းလမ်းမကြီးကို လာမည့် နှစ်နှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက် သွားရန် ကြိုးစားလျက်ရှိပါသည်။ ယခုအခါ စစ်တွေ-ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင် တစ်ဖက် ကမ်းအထိ မော်တော်ယာဉ်များသွားလာနိုင် ပြီဖြစ်ပါသည်။

ဘူးသီးတောင်-မောင်တော-ရသေ့တောင် မြို့တို့သည် ကားဖြင့်သွားရာတွင် ခက်ခဲသော မြို့များဖြစ်ခဲ့ပြီး ယခင်က ရေလမ်းခရီးဖြင့် သာ သွားလာရသည့် နေရာများဖြစ်ပါသည်။

ရသေ့တောင်နှင့် ဘူးသီးတောင်အကြား တံတားများတည်ဆောက်ခြင်း

ရသေ့တောင်မှ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် အထိ လမ်းပိုင်းတွင် တံတားများတည်ဆောက် ရန်ရှိရာ နှစ်နှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဘူးသီးတောင်- မောင်တောလမ်းပိုင်းတွင်လည်း ယခင်က ၆၅၈ ပေရှိသော လိုက်ခေါင်းကြီးရှိနေရာ ယာဉ်ကြီးများသွားလာရာတွင် အဟန့်အတား သဖွယ်ဖြစ်နေသဖြင့် ယခုအခါ လမ်းသစ် ဖောက်လုပ်ခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဘူးသီးတောင်-မောင်တောကို အချိန်မရွေး ရာသီမရွေး လွယ်ကူချောမွေ့ စွာဖြင့် မြန်မြန်ဆန်ဆန် သွားရောက်နိုင်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ မောင်တောမြို့နယ်မှ အလယ် သံကျော်၊ အလယ်သံကျော်မှ အငူမော်အထိ မိုင် ၅၀ ခရီးကို လွန်ခဲ့သောနှစ်များက လမ်း တံတားများ မပြင်ဆင်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် မော် တော်ကားဖြင့် ငါးနာရီခန့်ကြာအောင် သွားခဲ့ ရသောခရီးကို ယခုအစိုးရလက်ထက်တွင် လမ်းအဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ခဲ့သဖြင့် မောင်တောမှ အငူမော်အထိ ယာဉ်မောင်းချိန် နှစ်နာရီဖြင့် ရောက်ရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ထိုသို့သွားလာနိုင်မှုကြောင့် ဘူးသီး တောင်မြို့နယ်နှင့် မောင်တောမြို့နယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြု ပံ့ပိုး ပေးနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါသည်။ လမ်းကွန်ရက် များ အဆင့်မြှင့်တင်ပြီးပါက ရခိုင်ပြည်နယ် မြောက်ပိုင်းဒေသများဖြစ်သော ရသေ့တောင်၊ ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တောမြို့နယ်တို့သာမက ရခိုင်ပြည်နယ်တစ်ခုလုံးနှင့် ချိတ်ဆက်နိုင်မည့် အပြင် အခြားတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ



ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင်လမ်းပေါ်ရှိ ထွန်းရဝေတံတားကို တွေ့ရစဉ်။

သို့လည်း ကျယ်ပြန့်စွာ အချိန်၊ ရာသီမရွေး သွားရောက်နိုင်မည်ဖြစ်ရာ အခြားပြည်နယ် နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများကဲ့သို့ ရခိုင်ပြည်နယ် သည်လည်း ဟန်ချက်ညီညီ တိုးတက်လာနိုင် တော့မည်မှာ မလွဲစကန်ဖြစ်ပါသည်။

သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ ကျပ်သန်း ၃၆၀၀ ကျော်

ယခုအချိန်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သီးသန့်ရန်ပုံငွေကျပ် ၃၆၅၆ ဒသမ ၈၄၀ သန်းဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ကျေးလက်လမ်း တံတားလုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အသစ်ဖောက်လုပ်ခြင်း၊ ကျေးရွာချင်းဆက် လမ်းများကို ကွန်ကရစ်လမ်းများအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ မြေသားလမ်းများဖောက် လုပ်ခြင်း၊ ကျောက်ချောလမ်းခင်းခြင်းနှင့် ကွန်ကရစ်တံတားများ တည်ဆောက်ပေးခြင်း တို့ကို ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ် ၁၆ မြို့နယ်တွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း

လမ်းအရှည် မိုင် ၁၂၂၀ ကျော်

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ အဖွဲ့က စီမံခန့်ခွဲသော လမ်း ရှစ်လမ်း၊ လမ်းအရှည် ၅၁၄ မိုင် ၆ ဖာလုံရှိပြီး ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့က စီမံခန့်ခွဲသောလမ်း ၄၃ လမ်း၊ လမ်းအရှည် ၇၁ မိုင် ၄ ဖာလုံ ၇၀ ပေရှိရာ ပြည်ထောင်စုအစိုးရနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရတို့ မှ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

သော စုစုပေါင်းလမ်း ၅၁ လမ်းရှိပြီး လမ်း အရှည်မှာ ၁၂၂၆ မိုင် ၂ ဖာလုံ ၇၀ ပေ ရှိနေ ပြီဖြစ်ပါသည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် အစိုးရသစ် လက်ထက် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ၁၈ ပေ ကျယ်သော ကွန်ကရစ်လမ်း ၁၄ မိုင် ၃ ဖာလုံ ၅၉၄ ပေ၊ ၂၃ ပေ ကျယ်သော ကတ္တရာကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းနှင့် ၁၂ ပေ ကျယ်သော ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်း ၂၀ မိုင် ၃၃၀ ပေ၊ ကတ္တရာလမ်းတိုးချဲ့ခြင်း ၁၇ မိုင် ၂ ဖာလုံ ၄၆၂ ပေ၊ ကျောက်ချောလမ်းခင်းခြင်း ၃၄ မိုင် ၄ ဖာလုံ စသည်တို့ကို ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

မြစ်ကူး၊ ချောင်းကူးတံတားများ

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် မြစ်ချောင်းများ ပေါများသည်ဖြစ်ရာ မြစ်ကူးချောင်းဖြတ် တံတားများကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးလျက် ရှိပါသည်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်း မွန်စေရေးတွင် ဟန့်တားပိုင်းခြားမှုသဖွယ် ဖြစ်နေသည့် မြစ်ကူး၊ ချောင်းကူးတံတားများ ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရက တည်ဆောက်ပေး လျက်ရှိပါသည်။

ရန်ကုန်-စစ်တွေကားလမ်းပေါ်ရှိ ရာမောင် တံတားကို တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး အဆင့် မြှင့်တင်မှုများလည်း လက်ရှိအစိုးရသစ် လက်ထက်၌ ထပ်မံပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ရာ ယခုအခါ **အချစ်ပို (ဃ) သို့ >>>**



မောင်တောမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ရက် (၁၀၀) စီမံကိန်း အဖြစ်အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည့် လက်ကူးတွင်းအား တွေ့ရစဉ်။



စစ်တွေလေဆိပ်အဆောက်အအုံသစ်ကို ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သလို အရေးကြီးပုဂ္ဂိုလ်နားနေဆောင်သစ် အဆောက်အအုံကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

ရသေ့တောင်မှ ဘူးသီးတောင်မြို့ နယ်အထိလမ်းပိုင်းတွင် တံတားများတည်ဆောက်ရန်ရှိရာ နှစ်နှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဘူးသီးတောင်-မောင်တော လမ်းပိုင်းတွင်လည်း ယခင်က ၆၅၈ ပေရှိသော လိုက်ခေါင်းကြီးရှိနေရာ ယာဉ်ကြီးများသွားလာရာတွင် အဟန့်အတားသဖွယ်ဖြစ်နေ သဖြင့် ယခုအခါ လမ်းသစ် ဖောက်လုပ်ခဲ့ပါသည်။



အမ်းလေဆိပ်အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။



ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကျေးလက်နေပြည်သူများအထိ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများသုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းများ သွယ်တန်းပေးထားသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အချုပ်ပို့ (ဂ) မှ >>>

ခရီးသည်တင်စားများနှင့် ကုန်တင်စားများပါ ရာသီမရွေး၊ အချိန်မရွေးဖြတ်သန်းမောင်းနှင် နိုင်နေပြီဖြစ်သည်။

တောဖျားချောင်းတံတား

ပုဏ္ဏားကျွန်းနှင့် ရသေ့တောင်လမ်းပိုင်း တွင်ရှိသော ပေ ၁၂၀၀ ရှည်သည့် တောဖျား ချောင်းတံတားကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးနိုင် ခဲ့ရာ စစ်တွေမြို့မှ ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့နယ်ကို ဖြတ်၍ ရသေ့တောင်မြို့နယ်အထိ မော်တော် ယာဉ်များ အခက်အခဲမရှိ အချိန်ရာသီမရွေး သွားလာနိုင်ပြီဖြစ်သည်။ ပုဏ္ဏားကျွန်းစက်မှုဇုန် အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိရာ တောဖျား ချောင်းတံတား တည်ဆောက်ပေးနိုင်မှုကြောင့် ကုန်စည်စီးဆင်းမှု လွယ်ကူလျင်မြန်စေပြီဖြစ် သည်။

ထွန်းရဝေတံတား

ထို့ပြင် ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင် လမ်းပိုင်းပေါ်ရှိ အရှည်ပေ ၄၅၀ ရှိသော ထွန်းရဝေတံတား တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ပြတ်တောက်မှုမရှိ အောင် ပံ့ပိုးနိုင်ခဲ့သည်။

ပန်ဇင်းချောင်းတံတား

ရခိုင်ပြည်နယ် ရသေ့တောင်မြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်အကြား ကားလမ်းပေါ် တွင် အရှည်ပေ ၉၆၀ ရှိသော ပန်ဇင်းချောင်း တံတားကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးထား သဖြင့် ရသေ့တောင်မြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင် မြို့နယ်တို့အကြား လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး အခက်အခဲမရှိ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သွား လာနိုင်ကြပြီဖြစ်သည်။

အောင်သာချောင်းတံတား

ရသေ့တောင် - ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် လမ်းပိုင်းအတွင်း ပေ ၁၈၀ ရှည်သော အောင်သာချောင်းတံတားကိုလည်း ထပ်မံ တည်ဆောက်ပေးထားသဖြင့် မြစ်များ၊ ချောင်း များကြောင့် ကားလမ်းများပြတ်တောက်မှု မရှိစေရန် တံတားများကို တည်ဆောက်ပေး ထားခြင်းဖြစ်သည်။

အုန်းချောင်းတံတား

မာန်အောင်မြို့နယ် မာန်အောင်ကျွန်း ပတ်လမ်းတွင် အုန်းချောင်းကို ဖြတ်သန်း တည်ဆောက်ထားသော အရှည်ပေ ၂၁၀ ရှိ သည့် အုန်းချောင်းတံတားကို တည်ဆောက် အချုပ်ပို့ (င) သို့ >>>

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် မြစ်ချောင်းများ ပေါများသည် ဖြစ်ရာ မြစ်ကူးချောင်းဖြတ် တံတားများကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးလျက်ရှိသည်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်စေရေးတွင် ဟန့်တားပိုင်းခြားမှုသဖွယ် ဖြစ်နေသည့် မြစ်ကူး၊ ချောင်းကူးတံတားများကို နိုင်ငံတော်အစိုးရက တည်ဆောက်ပေး လျက်ရှိသည်။



ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိပြည်သူများအား ရေကြောင်းခရီးစဉ်များ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပို့ဆောင်ပေး နိုင်ရေးအတွက် ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရက ပေးအပ်လှူဒါန်းသည့် ကမ္ဘာ့ပန်ဒီ (၁) ရေယာဉ်ကို တွေ့ရစဉ်။

အချုပ်ပိုင် (ဃ) မှ >>>

ထားပြီး ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အကုန်တွင် အဆိုပါ တံတား ငါးစင်းတည်ဆောက်မှု ပြီးစီး တော့မည်။ တံတားများတည်ဆောက်ပြီးစီးပါ က ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့နယ်၊ ရသေ့တောင်မြို့နယ်၊ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်နှင့် မာန်အောင်မြို့နယ် တို့တွင် ခရီးသွားလာရေးနှင့် ကုန်စည်စီးဆင်း မှုများ လျင်မြန်လာမည်ဖြစ်သည်။

ဒါးလက်ချောင်းတံတား

မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်းပေါ်ရှိ အရှည် ပေ ၉၆၀ ရှိသော ဒါးလက်ချောင်းတံတားကို လည်း တည်ဆောက်လျက်ရှိပြီး လာမည့်နှစ် တွင် ပြီးစီးမည်ဖြစ်သည်။

ကြပ်စင်မြစ်ကူးတံတား

မြေပုံမြို့နယ်နှင့် မင်းပြားမြို့နယ်နှစ်ခုကို ဆက်စပ်ပေါင်းကူးပေးမည့် အရှည်ပေ ၁၉၂၀ ရှိသော ကြပ်စင်မြစ်ကူးတံတားကိုလည်း တည် ဆောက်လျက်ရှိပြီး လာမည့် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် အပြီးတည်ဆောက်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ကြပ်စင်မြစ်ကို ဖြတ်သန်းတည် ဆောက်နေသော ကြပ်စင်မြစ်ကူးတံတားကြောင့် ကုန်းလမ်းဆက်သွယ်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်မှုပြတ် တောက်နေသော မြေပုံမြို့နယ်လည်း အရှိန် အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာမည်ဖြစ်သည်။

ရသေ့တောင်ချောင်းတံတား

ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင်ကားလမ်းပိုင်း တွင်ရှိသော အရှည်ပေ ၈၈၀ ရှိသည့် ရသေ့ တောင်ချောင်းတံတားကိုလည်း တည်ဆောက် ပေးလျက်ရှိရာ လာမည့် နှစ်နှစ်အတွင်း တည် ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများပြီးစီးရန် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

စိုင်းဒင်ချောင်းတံတား

ရသေ့တောင်မြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့ နယ်တို့ကို ဆက်သွယ်ထားသည့် ကားလမ်း ပေါ်တွင် အရှည်ပေ ၆၀၀ ရှိသော စိုင်းဒင် ချောင်းတံတားကိုလည်း တည်ဆောက်လျက် ရှိရာ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ရာနှုန်းပြည့် ပြီးစီးရန် သတ်မှတ်ထားသည်။

ဆတ်ရိုးကျတံတား

စစ်တွေမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆတ်ရိုးကျ ချောင်းကို ဖြတ်သန်းဖောက်လုပ်ထားသည့် အရှည်ပေ ၁၃၄၀ ရှိသော ဆတ်ရိုးကျတံတား ကိုလည်း တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ တံတား တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၈- ၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများပြီးစီးရန် ကြိုးစားလျက်ရှိသည်။

ဆတ်ရိုးကျတံတားသည် ကုန်စည်သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးအတွက် အရေးပါပြီး ရခိုင်ပြည် နယ်၏ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများကို အထောက် အကူပြုပေးနိုင်မည့် တံတားဖြစ်သည်။

ကတ္တပနဒီမြစ်ကူးတံတား

ပုဏ္ဏားကျွန်းမှ မင်းပြားမြို့ကို ဆက်သွယ် မည့် ကတ္တပနဒီမြစ်ကူးတံတားအသစ်တစ်စင်း ကိုလည်း အိန္ဒိယနိုင်ငံက တည်ဆောက်ပေးမည် ဟု ကမ်းလှမ်းထားရာ ငါးနှစ်အတွင်း အကောင် အထည်ဖော်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကတ္တပနဒီ မြစ်ကူးတံတားအသစ်တည်ဆောက်နိုင်ပါက ကုန်တင်ယာဉ်များနှင့် ခရီးသည်ယာဉ်များ ပိုမို လျင်မြန်စွာဖြင့် ဘေးကင်းစွာသယ်ယူပို့ဆောင် ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ရာ ဒေသခံပြည်သူများအတွက် မျှော်လင့်ချက်ရောင်ခြည်ပင်ဖြစ်သည်။

ကင်းချောင်းတံတား

မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေလမ်းပေါ်ရှိ ကင်း ချောင်းကို ဖြတ်သန်းတည်ဆောက်ထားသော အရှည်ပေ ၄၄၀ ရှိသည့် ကင်းချောင်းတံတား ကိုလည်း မူလသစ်သားတံတားမှ သံကူ ကွန်ကရစ်တံတားအဖြစ်သို့ အဆင့်မြှင့်တင် ပေးနိုင်ခဲ့ရာ ယခုအခါ မော်တော်ယာဉ်များ ဘေးကင်းစွာသွားလာနိုင်ကြပြီဖြစ်သည်။

တန်လွှဲတံတား

ရန်ကုန်-ကျောက်ဖြူ ကားလမ်းပေါ်ရှိ တောင်ကုတ်-မအီ လမ်းပိုင်းတွင်ရှိသော အရှည်ပေ ၆၀၀ ရှိသည့် တန်လွှဲတံတားကို



တောင်ကုတ်မြို့နယ် Cမောက်ချောင်းတိုက်နယ်ဆေးရုံကို တွေ့ရစဉ်။

သစ်သားတံတားမှ သံကူကွန်ကရစ်တံတား အဆင့်သို့ အဆင့်မြှင့်တင်တည်ဆောက်ပေး နိုင်ခဲ့ရာ မော်တော်ယာဉ်များ ဘေးကင်းလုံခြုံ စွာ သွားလာနိုင်နေပြီဖြစ်သည်။

တံတားကြီး ၁၂ စင်း အဆင့်မြှင့်တင်

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ပေ ၁၈၀ နှင့်အထက် သံကူကွန်ကရစ် သံပေါင်တံတား ၁၂ စင်းကို အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။

ယင်းတံတားများမှာ -

- (၁) ပေါက်တော-မင်းပြားလမ်းပေါ်ရှိ အရှည် ၁၂၀၆ ပေရှိသော စွန်ရဲတံတား၊
- (၂) အရှည်ပေ ၉၀၀ ရှိသော ဆင်ခုံတိုင် တံတား၊
- (၃) ရန်ကုန်-စစ်တွေလမ်းပေါ်ရှိ အရှည် ပေ ၄၄၀ ရှိသော ကင်းချောင်းတံတား၊
- (၄) အရှည်ပေ ၆၀၀ ရှိသော အမ်းချောင်း တံတား၊
- (၅) အရှည်ပေ ၃၆၀ ရှိသော ပီကောက် တံတား၊

အချုပ်ပိုင် (စ) သို့ >>>



ရာမောင်ကြီးတံတားကို တွေ့ရစဉ်။



ကျောက်ဖြူဓာတ်အားခွဲရုံ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။



ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်၌ သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုကို တွေ့ရစဉ်။



တောင်ကုတ်-သံတွဲလမ်းကို ကတ္တရာတွန်ကရစ်လမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ထားရှိမှုကို တွေ့ရစဉ်။



ဒေသခံများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိစေရေးအတွက် စစ်တွေမြို့ အထည်ချုပ်စက်ရုံတွင် အထည်ချုပ်အလုပ်သမား လုပ်ငန်းခွင်ဝင်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီးနိုင်ရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
ယခင် မြောက်ဦးလေဆိပ်အဟောင်းသည် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေအတွင်း ကျရောက်နေသဖြင့် အသစ်ပြန်လည်ရွှေ့ပြောင်းတည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်သည်။ မြောက်ဦးလေဆိပ်တည်ဆောက်ပြီးပါက ပြည်တွင်းပြည်ပ ခရီးသွားဧည့်သည်များ တိုးတက်များပြားစွာ ရောက်ရှိလာကြမည်ဖြစ်ရာ မြောက်ဦးဒေသ၏ အနာဂတ်အလှူကလည်း ဝေဖြာနေဦးမည်ဖြစ်သည်။

မာန်အောင်လေဆိပ်

မာန်အောင်လေဆိပ်ကိုလည်း အသစ်ပြုပြင်တိုးချဲ့မှုများဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ လေယာဉ်ငယ်များ အဆင်းအတက်အသုံးပြုနိုင်ရန် လေယာဉ်ပြေးလမ်း အရှည်ပေ ၄၀၀၀ နှင့် အကျယ် ပေ ၁၀၀ ကို တိုးချဲ့ပြုပြင်ထားပြီး တစ်ထပ်လေဆိပ် အဆောက်အအုံကိုလည်း တည်ဆောက်ခဲ့ရာ လေယာဉ်ငယ်များဖြင့် ခရီးစဉ်များ ပျံသန်းပြေးဆွဲလျက်ရှိသည်။

ATR 72 လေယာဉ်များ ဆင်းသက်အသုံးပြုနိုင်သည်အထိ ပြေးလမ်းကို တိုးချဲ့သွားမည်ဖြစ်သည်။

စစ်တွေလေဆိပ်

လေဆိပ်များ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းတွင် စစ်တွေလေဆိပ်ကို မူလပြေးလမ်း အရှည်ပေ ၆၀၀၀၊ အကျယ် ပေ ၁၅၀ မှ ယခုအခါ အရှည်ပေ ၇၅၀၀၊ အကျယ် ပေ ၁၅၀ သို့ တိုးချဲ့ခဲ့သည်။ ယခင်က ATR 72 လေယာဉ်များသာ ဆင်းသက်အသုံးပြုနိုင်ခဲ့ရာမှ ယခုအခါ Airbus 320 လေယာဉ်ကြီးများနှင့် Embraer 190 လေယာဉ်များ အဆင်းအတက်အသုံးပြုနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

စစ်တွေလေဆိပ်အဆောက်အအုံအသစ်ကိုလည်း ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သလို အရေးကြီးပုဂ္ဂိုလ်နားနေဆောင်သစ် အဆောက်အအုံကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏မျက်နှာစာအလှူက ပိုမိုပေါ်လွင်လာခဲ့ပြီ။

ကျောက်ဖြူလေဆိပ်

ကျောက်ဖြူလေဆိပ်ကိုလည်း အဆင့်မြှင့်တင်ခဲ့ပြီး မူလလေယာဉ်ပြေးလမ်း အရှည်ပေ ၄၆၂၀ နှင့် အကျယ်ပေ ၁၀၀ အား ယခုအခါ ပြေးလမ်းအရှည် ပေ ၇၅၀၀ နှင့် အကျယ်ပေ ၁၀၀ အထိ တိုးချဲ့ပေးခဲ့သည့်အတွက် ယခုအခါ Airbus 320 လေယာဉ်ကြီးများနှင့် Embraer 190 လေယာဉ်များ အဆင်းအတက်အသုံးပြုနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

သံတွဲလေဆိပ်

နိုင်ငံခြားခရီးသည် အဝင်အထွက်များ ပြားသော သံတွဲလေဆိပ်ကိုလည်း လေယာဉ်ပြေးလမ်း အရှည်ပေ ၈၀၀၀ နှင့် အကျယ်ပေ ၁၀၀ အား လေးလက်မခွဲ နိုင်လွန်ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာခင်းနိုင်ခဲ့သည်။

လေဆိပ်အဆောက်အအုံကို တိုးချဲ့တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သည့်အပြင် လေကြောင်းထိန်းချုပ်စင်အသစ်ကိုလည်း တည်ဆောက်ပေးခဲ့ရာ ငပလီကမ်းခြေသို့ လာရောက်ကြသည့် ဧည့်သည်များအတွက် တင့်တင့်တယ်တယ်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

လေကြောင်းလိုင်းများ

ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသည်များ လာရောက်မှုတိုးတက်များပြားလာသဖြင့် လေကြောင်းလိုင်းများ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲလျက်ရှိရာ ရန်ကုန်-စစ်တွေ ခရီးစဉ်အတွက် အမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း၊ Air KBZ လေကြောင်းလိုင်း၊ Air Mandalay လေကြောင်းလိုင်း၊ Golden Myanmar လေကြောင်းလိုင်း၊ FMI လေကြောင်းလိုင်းနှင့် မန်းရတနာပုံလေကြောင်းလိုင်းများ ပြေးဆွဲပျံသန်းလျက်ရှိသည်။

အချုပ်ပိုင် (ဆ) သို့ >>>

အချုပ်ပိုင် (င) မှ >>>

(၆) ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင် လမ်းပေါ်ရှိ အရှည်ပေ ၄၈၀ ရှိသော စံမတီးချောင်းတံတား၊

(၇) မင်းဘူး-အမ်းလမ်းပေါ်ရှိ အရှည်ပေ ၄၀၀ ရှိသော သယံပုခုံကြိုးတံတား၊

(၈) တောင်ကုတ်-သံတွဲလမ်းပေါ်ရှိ အရှည်ပေ ၄၈၀ ရှိသော ကွေ့ချောင်းတံတား၊

(၉) အမ်း-တင်တောင်လမ်းပိုင်းရှိ အရှည်ပေ ၃၆၀ ရှိသည့် ဂါယလောင်းတံတား၊

(၁၀) ကျောက်တော်-မြောက်ဦး-မင်းပြားလမ်းပိုင်းရှိ အရှည်ပေ ၁၈၀ ရှိသော သဲတန်းတံတား၊

(၁၁) မြေပုံ-ကသာ-ကပိုင်လမ်းပေါ်ရှိ အရှည်ပေ ၁၈၀ ရှိသော ဝဲကောက်တံတား၊

(၁၂) ရမ်းဗြဲ-ကျောက်နီမော်လမ်းပေါ်ရှိ အရှည် ၁၉၅ ပေရှိသော တရောင်းချောင်းတံတားတို့ကို အဆင့်မြှင့်တင်တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့သည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွင်း ရခိုင်ပြည်နယ်၌ ပေ ၁၈၀ အထက် တံတားအကြီး တစ်စင်း ပေ ၁၈၀ အောက်နှင့် ပေ ၅၀ အထက် တံတား ၁၄ စင်း၊ ပေ ၅၀ အောက်တံတားနှင့် Culvert များ ၁၉၃ စင်း တိုးမြှင့်တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပြီး တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ထူးခြားပီပြင်စွာထွက်ပေါ်လာခဲ့ပြီဖြစ်ရာ ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တွန်းအားများပင်ဖြစ်သည်။

လေကြောင်းခရီး

ရခိုင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်စေရန် ဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ လေကြောင်းခရီးစဉ်ဖြင့် ကူးလူးသွားလာနိုင်ရေးအတွက် လေဆိပ်များ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ လေဆိပ်အသစ်များ တည်ဆောက်ခြင်း၊ လေကြောင်းလိုင်းများ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

လေဆိပ်အသစ် တည်ဆောက်ခြင်းတွင် မြောက်ဦးလေဆိပ်နှင့် မာန်အောင်လေဆိပ်တို့ကို တည်ဆောက်ပေးလျက်ရှိသည်။ မြောက်ဦးလေဆိပ်အသစ် တည်ဆောက်မှုကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအခါ လေဆိပ်အဝင်လမ်းမြေနေရာနှင့် လေယာဉ်ပြေးလမ်းမြေနေရာများကို ရှင်းလင်းပြီး မြေပြင်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မြောက်ဦးလေဆိပ်

မြောက်ဦးလေဆိပ် တည်ဆောက်ရန် ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ တင်ဒါခေါ်ခဲ့ပြီး တင်ဒါအောင်မြင်သည့် ကုမ္ပဏီမှ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို



မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသရှိ ကျေးရွာ၌ ဆောင်ရွက်နေသည့် ရက်ကန်းရုံ။

အချုပ်ပို့ (၈) မှ »»

ရန်ကုန်-ကျောက်ဖြူ ခရီးစဉ်အတွက် အမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း၊ Golden Myanmar လေကြောင်းလိုင်းတို့က ပျံသန်း ပြေးဆွဲလျက်ရှိပြီး ရန်ကုန်-သံတွဲ ခရီးစဉ်တွင် အမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းမှ နေ့စဉ်ပြေးဆွဲ လျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန်-အမ်း ခရီးစဉ်အတွက် မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းမှ တစ်ပတ် လျှင် နှစ်ရက်ပြေးဆွဲနေပြီး ရန်ကုန်-မာန် အောင် ခရီးစဉ်အတွက် မြန်မာအမျိုးသား လေကြောင်းလိုင်းမှ တစ်ပတ်လျှင် သုံးရက် ပြေးဆွဲလျက်ရှိသည်။

လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ပြေးဆွဲယူသန်း နိုင်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ လာရောက် ကြမည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ခရီးသွား ဧည့်သည်များအတွက် အချိန်တိုအတွင်း လာရောက်နိုင်ကြလျက်ရှိရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လေကြောင်း ခရီးစဉ်များသည်လည်း အထောက်အကူပြု လျက်ရှိသည်။

ရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ရေကြောင်းခရီးစဉ် များ ပြေးဆွဲရန် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ရေယာဉ် သုံး စင်းအား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့သဖြင့် ရခိုင် ပြည်နယ်တွင် ရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင် ရေးကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာဆောင်ရွက်ပံ့ပိုး ပေးနိုင်စေမည်ဖြစ်သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံမှ ရေယာဉ်အသစ်များ
ဂျပန်နိုင်ငံမှ ပထမရေယာဉ်ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ် မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် လွှဲပြောင်း

လက်ခံနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ဒုတိယရေယာဉ်မှာ ယခုနှစ် မေလနှင့် နောက်ဆုံးရေယာဉ်သည် ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ရာ ရခိုင် ပြည်နယ်အတွင်း ပြည်သူများအား ရေကြောင်း ခရီးစဉ်များ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပို့ဆောင်ပေး နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းရေကြောင်း ပို့ဆောင်ရေးပိုင်ရေယာဉ်များ
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ပြည်တွင်း ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးပိုင် စက်ရုံ၊ စက်မဲ့ ရေယာဉ် ၁၄ စင်း၊ ပုဂ္ဂလိက ကုန်တင်ရေယာဉ် ၇၇ စင်း၊ စက်တပ်မြင်းကောင်ရေအား ၂၀ အထက် ရေယာဉ်အစင်း ၇၀၀၊ စက်တပ်မြင်း ကောင်ရေအား ၂၀ အောက် ရေယာဉ်အစင်း ၈၀၀ တို့ဖြင့် ခရီးသည်နှင့် ကုန်စည်များကို ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိသည်။

ကမ်းခြေကာကွယ်ရေးနှင့် လှိုင်းကာမြေထိန်းနံရံလုပ်ငန်း
ရေလမ်းကြောင်းကောင်းမွန်ရေးအတွက် သံတွဲမြို့နယ်၊ တောင်ကုတ်မြို့၊ ရသေ့တောင် မြို့၊ ကျောက်တော်မြို့နယ်၊ မင်းပြားမြို့နယ်၊ မာန်အောင်မြို့နယ်၊ ရမ်းဗြဲမြို့နယ်တို့တွင် ကမ်းခြေကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ လှိုင်းကာ မြေထိန်းနံရံလုပ်ငန်းနှင့် သောင်တူးလုပ်ငန်း များကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ရေကြောင်း ဘေးကင်းလုံခြုံရေးများ အတွက်လည်း ရေယာဉ်ဝန်ထမ်းများဖြင့် ရေယာဉ်များကို ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များအဖွဲ့ က စစ်ဆေးကြပ်မတ်လျက်ရှိပြီး ရခိုင်

ပြည်နယ်အတွင်း ဆိပ်ကမ်းများတွင် အသိ ပညာပေးဆိုင်ဘုတ် စိုက်ထူခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ရထားလမ်းစီမံကိန်းများ
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ရထားလမ်းစီမံ ကိန်းများ ဖောက်လုပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ရာ အရှည် ၂၉၉ ဒဿမ ၂၅ မိုင်ရှည်လျားသည့် မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေ ရထားလမ်းစီမံကိန်း တွင် ပါဝင်သည့် စစ်တွေ-မြောက်ဦးရထား လမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လက်ရှိအချိန်၌ စစ်တွေ-ရေချမ်းပြင်၊ ကွမ်း တောင်-ယိုးတရုတ်၊ ယိုးတရုတ်-ကျောက်တော် လမ်းပိုင်း သုံးခုအတွက် ၅၄ မိုင်နှင့် ရေချမ်း ပြင်-ကွမ်းတောင်လမ်းပိုင်းအတွက် အရှည် ခြောက်မိုင် ဖောက်လုပ်ပြီးဖြစ်သည်။

စစ်တွေမှ မြောက်ဦး
ရထားလမ်းပိုင်းဖောက်လုပ်မှုများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရထားလမ်း ဖောက်လုပ်ပြီးစီးပါက စစ်တွေမှ မြောက်ဦးသို့ ရထားဖြင့် နေ့ချင်းပြန်သွားလာနိုင်ပြီး ဒေသခံ ပြည်သူများနှင့် ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွား ဧည့်သည်များအတွက် ခရီးသွားလာရေး အဆင်ပြေမည်ဖြစ်သည်။

ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဆက်သွယ်ရေး ကဏ္ဍတွင် အော်တိုအိတ်ချိန်းစက်ခန်း ၂၁ ခု၊ မိုက်ခရိုဝေ့စခန်း ၂၂ ခု၊ CDMA 450 စက် ခန်း ၁၉ ခု၊ CDMA 800 စက်ခန်း နှစ်ခုနှင့် GSM/UMTS စက်ခန်း ၁၈၄ ခု တည် ဆောက်ထားပြီးဖြစ်သည်။ မိုလ်တိုင်းတာဝါ



ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် မိုလ်တိုင်း တာဝါ တိုင်များတည်ဆောက်ပေးထားသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

တိုင်များတည်ဆောက်မှုမှာ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်က ၂၉၇ တိုင်သာရှိခဲ့ပြီး ယခု အစိုးရ တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း မိုလ်တိုင်း တာဝါတိုင်ပေါင်း ၄၇၉ တိုင် တိုးချဲ့တည် ဆောက်နိုင်ခဲ့သည်။

ဖိုင်ဘာကော့ဘယ်အနေဖြင့်လည်း ယခင် က ၁၉၅၉ ဒဿမ ၈၀ ကီလိုမီတာရှိခဲ့ရာမှ ယခုအခါ ၃၃၀၃ ဒဿမ ၂၂ ကီလိုမီတာအထိ တိုးချဲ့တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့သဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ် အတွင်း နေရာဒေသအနှံ့ ဖုန်းကွန်ရက်များ ချိတ်ဆက်ပြောဆိုနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

မိုးလေဝသရေဒါအောက်အဖုံ
ရခိုင်ပြည်နယ်သည် ကမ်းခြေဒေသတစ်ခု ဖြစ်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်သော

မုန်တိုင်းဒဏ်ကို ကြုံတွေ့ရလေ့ရှိသဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများအား အကာအကွယ်ပေး နိုင်ရန်အတွက်မုန်တိုင်းတည်နေရာ၊ ပြင်းအား နှင့် ရွေ့လျားမည့်လမ်းကြောင်းကို တိကျစွာ ထောက်လှမ်းနိုင်သော မိုးလေဝသရေဒါ အောက်အဖုံကို ဂျပန်နိုင်ငံ၏ အကူအညီ ဖြင့် ကျောက်ဖြူမြို့နယ် ကင်းရွာ၌ တည် ဆောက်တပ်ဆင်ခဲ့သည်။

အလိုအလျောက် မိုးလေဝသတိုင်းတာရေးကိရိယာများ
ယင်းမိုးလေဝသရေဒါမှ နေ့စဉ် မုန်တိုင်း သတိပေးချက်ထုတ်ပြန်လျက်ရှိပြီး စစ်တွေ- ကျောက်ဖြူ-သံတွဲနှင့် ဝ ဝ မိုးလေဝသစခန်း များတွင်လည်း အလိုအလျောက် မိုးလေဝသ တိုင်းတာရေးကိရိယာများတပ်ဆင်ပြီး ဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝ ဝ မြို့နယ် တွင်လည်း အိန္ဒိယနိုင်ငံအစိုးရ၏ အထောက် အပံ့ဖြင့် မြေငလျင်တိုင်းစက်ကိုလည်း ယခုနှစ် အတွင်း တပ်ဆင်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဟိုတယ်နှင့် ခရီး သွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက် ခဲ့ရာတွင် ယခင်က ဟိုတယ်နှင့် တည်းခိုရိပ်သာ စုစုပေါင်း ၄၄ လုံးနှင့် အိပ်ခန်းပေါင်း ၁၃၄၇ ခန်းရှိခဲ့ရာမှ ယခုအစိုးရသစ်လက်ထက် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ဟိုတယ်နှင့် တည်းခိုရိပ်သာ ၄၆ လုံးနှင့် အိပ်ခန်းပေါင်း ၁၉၃ ခန်းကို လုပ်ငန်းလိုင်စင် ထပ်မံခွင့်ပြု နိုင်ခဲ့ရာ စစ်တွေမြို့၌ တည်းခိုရိပ်သာ နှစ်လုံး နှင့် အိပ်ခန်း ၃၁ ခန်း၊ ကျောက်ဖြူမြို့တွင် ဟိုတယ်နှင့်တည်းခိုရိပ်သာ သုံးလုံး အိပ်ခန်း ၉၃ ခန်း ထပ်မံတိုးတက်လာခဲ့သည်။

ခရီးလှည့်လည်ရေးလုပ်ငန်းအတွက်လည်း ခရီးလှည့်လည်ရေးလုပ်ငန်းလိုင်စင်များကို စစ်တွေမြို့တွင် နှစ်ခု၊ သံတွဲမြို့တွင် နှစ်ခု



စစ်တွေမြို့နယ်တွင် မိုးကောင်းသောက်လယ်စပါးမျိုးယှဉ်ပြိုင်စမ်းသပ်ကွက် ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အချုပ်ပို့ (ဆ) မှ >>>

ခွင့်ပြုပေးခဲ့ရာမှ ယခုအစိုးရလက်ထက်တွင် စစ်တွေမြို့၌ ခရီးသွားလုပ်ငန်းလိုင်စင် တစ်ခု အသစ်ထပ်မံခွင့်ပြုပေးခဲ့သည်။

ငပလီကမ်းခြေတွင် အစိုးရသစ် တစ်နှစ် တာကာလအတွင်း ဟိုတယ်နှင့် အဆင့်မြင့် တည်းခိုရိပ်သာ တစ်လုံးတို့အတွက် တည်ဆောက်ခြင်း ကြိုတင်ခွင့်ပြုမိန့်များကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီးတည်ဆောက်
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လက်ရှိအစိုးရ၏ တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း မောင်တောမြို့နယ် သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စုပေါင်း အလှူရှင်များ၏ လှူဒါန်းမှုအပါအဝင် ငွေကျပ်သိန်း ၂၅၀၀ အကုန်အကျခံကာ တည်ဆောက်ခဲ့သည်။

မောင်တောမြို့နယ်တွင် မောရဝတီ သာသနာ့ပြုကျောင်းအတွင်း သိမ်တော်တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းကိုလည်း ကျပ်သိန်း ၁၀၀ အကုန်အကျခံ ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးခံခဲ့ရသော မြောက်ဦးမြို့ ရတနာ့ဗိမာန်အောင်စေတီတော် ပြုပြင်မှုကို အပြီးဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် မြေပုံမြို့နယ် ခြံချောင်း သာသနာ့ပြုဌာနအတွင်း အာရုံခံတပ်ဆောင်း အပါအဝင် ဘာသာရေးအဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။

လယ်ယာနှင့်ဆည်မြောင်းများ တူးဖော်ပေးမှု
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း အစိုးရသစ် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း လယ်ယာဆည်မြောင်း လုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေဖြင့် စစ်တွေမြို့ ကန်တော်ကြီးကန်တူးဖော်ခြင်း၊ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၊ မောင်တောမြို့နယ်တို့တွင် နွေစပါးရေရရှိရေး ချောင်း၊ မြောင်းများ တူးဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မြေပုံမြို့နယ်တွင် ငမန်းရဲကျွန်းတာပြင်ခြင်း စသည့်လုပ်ငန်းများကို ငွေကျပ်သိန်း ၂၁၂၂ ဒသမ ၉၂၃ သိန်း အကုန်အကျခံကာ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ပြည်နယ်အစိုးရရန်ပုံငွေဖြင့် ရမ်းဗြဲမြို့နယ်၊ မင်းပြားမြို့နယ်၊ မြေပုံမြို့နယ်၊ တောင်ကုတ်မြို့နယ်တို့တွင် လျှို့ဝှက်ဆည်များ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ ရသေ့တောင်၊ မင်းပြား၊ မြေပုံ၊ အမ်း၊ ရမ်းဗြဲနှင့် စစ်တွေမြို့နယ်များတွင် တာတမံများ၊ ဆည်များ၊ လယ်ယာမီးတာများ တည်ဆောက်ပေးခဲ့သည့် အပြင် စစ်တွေ၊ ပေါက်တော၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ ကျောက်တော်၊ မင်းပြား၊ မြေပုံမြို့နယ်များ



ကျောက်ဖြူလေဆိပ်အဆောက်အအုံကို တွေ့ရစဉ်။

တွင် ရေငန်တားတာများ၊ ရေလှောင်တံမံများ၊ ရေမြောင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ရာ ဒေသခံ တောင်သူလယ်သမားများအတွက် အကျိုးသက်ရောက်စေခဲ့သည်။

နယ်စပ်စည်းရုံး
ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နှင့် နယ်စပ်စည်းရုံး ကာရံခြင်းလုပ်ငန်းကိုလည်း ယခု အစိုးရသစ်လက်ထက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း တုံ့ချောင်းဝမှ အငူမော်ကျေးရွာအထိ မိုင် ၄၀ ရှိသော အပိုင်းတွင် ၁၀ မိုင်အရှည်အား ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ၂၀၂၇၅ ဒသမ ၆၇၂ သိန်း အကုန်အကျခံကာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ဆက်လက်ပြီး နယ်စပ်ကင်းစခန်းများ၊ ကင်းလှည့်လမ်းရှိ တံတားနှင့် ပျက်စီးနေသော နယ်စပ်ခြံစည်းရိုး ၆၉ နေရာအား ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်လျက် ရှိသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း တရားမဝင် ဖြတ်သန်းသွားလာ ဝင်ရောက်သူများနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး ကာကွယ်တားဆီးရေးနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလုပ်ငန်းများလည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

စာသင်ကျောင်းများ တိုးချဲ့တည်ဆောက်
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း အစိုးရသစ် လက်ထက် တစ်နှစ်တာအတွင်း အခြေခံပညာကျောင်းများ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်ခဲ့ရာ အထက်တန်းကျောင်း ၁၁ ကျောင်း၊ အထက်တန်းကျောင်းခွဲ ၁၂ ကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်း ခုနစ်ကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်းခွဲ ၇၉ ကျောင်း၊ မူလတန်းလွန်ကျောင်း ၁၆၇ ကျောင်း၊ မူလတန်းကျောင်း ၁၉ ကျောင်းနှင့်

မူလတန်းကျောင်းခွဲ ၂၉ ကျောင်း စုစုပေါင်း ၃၂၄ ကျောင်းအား အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

တိုးတက်လာသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် လိုအပ်သော ဆရာ၊ ဆရာမများ အင်အားဖြည့်ဆည်းပေးခဲ့ရာတွင် မူလတန်းပြ ၁၃၃၂ ဦးကို ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခဲ့သည်။ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (ကျောက်ဖြူ)၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (သံတွဲ)၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှု အထက်တန်းကျောင်း (စစ်တွေ)တို့ကို ဖွင့်လှစ်ကာ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာရပ်များကို သင်ကြားတတ်မြောက်စေခဲ့ခြင်းဖြင့် လူမှုဘဝတိုးတက်မှုများဖြစ်ပေါ်လာစေမည်ဖြစ်သည်။ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊ တောင်ကုတ်ကောလိပ်နှင့် ကျောက်ဖြူပညာရေးကောလိပ်တို့အပြင် ယခုအစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် တောင်ကုတ်ကောလိပ်ကို တောင်ကုတ်ဒီဂရီကောလိပ်အဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ဆေးရုံဆေးခန်းများ
ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတွင် ဆေးရုံနှင့် ဆေးပေးခန်းများ၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနများမှာ ပုံမှန်အတိုင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်နေပြီဖြစ်သည်။ မောင်တောခရိုင်အပါအဝင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း နေရာဒေသမရွေး လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ရရှိနိုင်ရန် ဘက်စုံပါဝင်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစီမံချက်ကို ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ လူဦးရေ ၃ ဒသမ ၃ သန်းကျော်ရှိ

သည့်အတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ခုတင် (၅၀၀) ဆုံဆေးရုံတစ်ရုံ၊ ခုတင် (၁၀၀) ဆုံဆေးရုံ ငါးရုံ၊ ခုတင် (၅၀) အောက်ဆေးရုံ ၅၂ ရုံ၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန ၁၂၁ ခု၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ ၅၅၈ ခုတို့ဖြင့် ကျန်းမာရေးလွှမ်းခြုံမှု ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး
ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မအီဓာတ်အားခွဲရုံ၊ တောင်ကုတ်ဓာတ်အားခွဲရုံ၊ ကျောက်ဖြူဓာတ်အားခွဲရုံ၊ ပုဏ္ဏားကျွန်းဓာတ်အားခွဲရုံနှင့် မင်းပြားဓာတ်အားခွဲရုံများ တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပြီး ၆၆ ကေပီ တောင်ကုတ်-မအီ ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ တောင်ကုတ်-ဖုန်ညို ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ ကျောက်ဖြူ-ကျောက်ဖြူ (SEZ) ဓာတ်အားလိုင်း အမှတ်(၁)၊ ၆၆ ကေပီ ကျောက်ဖြူ-ကျောက်ဖြူ (SEZ) ဓာတ်အားလိုင်း အမှတ်(၂)၊ ၆၆ ကေပီ မြောက်ဦး-မင်းပြားဓာတ်အားလိုင်း၊ ၂၃၀ ကေပီ မန်း-အမ်း ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ အသုတ်-ဝှဲဓာတ်အားလိုင်း၊ ၆၆ ကေပီ ပုဏ္ဏားကျွန်း-ရသေ့တောင် - ဘူးသီးတောင် - မောင်တော

ဓာတ်အားလိုင်း၊ ၃၃ ကေပီ မင်းပြား-မြေပုံဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ၃၃ ကေပီ အမ်း-ကမ်းထောင်းကြီး ဓာတ်အားလိုင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဓာတ်အားခွဲရုံများ တည်ဆောက်
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းများ သွယ်တန်းနိုင်ခြင်း၊ ဓာတ်အားခွဲရုံများ တည်ဆောက်နိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် မအီမြို့၊ တောင်ကုတ်မြို့၊ ကျောက်ဖြူမြို့၊ မင်းပြားမြို့၊ မြောက်ဦးမြို့တို့အပါအဝင် ကျေးရွာ ၅၅ ရွာတို့၌ လျှပ်စစ်မီးများ ထပ်မံသုံးစွဲနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကျေးလက်နေ ပြည်သူများအထိ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား သုံးစွဲနိုင်မှုကြောင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၏ အသီးအပွင့်များကို ခံစားနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

အနာဂတ်အလင်းတန်းများ ဝေဖြာမည့်မြေ
လမ်း၊ တံတား၊ လျှပ်စစ် စသည့်အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် လက်ရှိအစိုးရသစ်၏ တစ်နှစ်တာကာလ ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ချက်များကလည်း ပေါ်လွင်လျက်ရှိရာ သဘာဝကပေးထားသော ရေမြေသယံဇာတ၊ အခြေခံကောင်းမွန်ပြီး ဖြစ်သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏ အနာဂတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအလင်းတန်းများမှာ မကြာမီကာလမှာပင် ဝေဖြာနေတော့မည်ဟု ယုံကြည်မျှော်လင့်မိပါတော့သည်။ ။



ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးဌာနမှ ဖြစ်ပေါ်စေရန်စီမံကိန်းကျေးရွာရှိ မွေးမြူရေးခြံအား လိုက်လံစစ်ဆေးနေစဉ်။



အလိုအလျောက်မိုးလေဝသ တိုင်းတာရေးကိရိယာ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။



4TV ၏ တစ်ပတ်စာ ကြည့်စရာ အစီအစဉ်ကောင်းများ (၁၃ - ၅ - ၂၀၁၇ မှ ၁၉ - ၅ - ၂၀၁၇ အထိ)

4TV HD Receiver ကို ဝယ်ယူတပ်ဆင်ချင်တယ်ဆိုရင်
01-230 6166 ကို ဗုန်းလေး သက်လို့က်ပါနော်
 **01-230 6166** 

၄ TV Vol.2 No-18 အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း TV Guide မှစီစဉ်ထုတ်ဝေသည်။



ပြောင်းလဲမှုအသစ်

စက်စွေးနှုန်း အသစ်

Package စွေးနှုန်း အသစ်



4TV ၏ ကိုယ်ပိုင် ရုပ်သံလိုင်းများ
 5 NETWORK ရုပ်သံလိုင်းများ
 HD ရုပ်သံလိုင်းများ
 နိုင်ငံတကာ ရုပ်သံလိုင်းများ

4TV Hotline 01-2306166
 www.4tv.com.mm  /4tvmyanmar

Basic Package	4,500 Ks. (+5% TAX)	HD Package	7,500 Ks. (+5% TAX)
			
	Sports Package 5,400 Ks. (+5% TAX)		

HBO HD နှင့် **CINEMAX** ရုပ်သံလိုင်းများသည် စတင်လွှင့်ပေး (S2) ဖြစ်ပြီး ဖွဲ့စည်းထားသော ဝယ်ယူကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။
 (Star ဗြိတိသျှ ဝယ်ယူခွင့်ရရှိထားသည့် ဗြိတိသျှစာတမ်းထုတ်ဝေခွင့်ရရှိထားပါသည်။)

4 HD X-MEN Movies Special 7:00 PM

X-Men (The Last Stand) 7:00 PM 13.5.2017 (Saturday)		X-Men (Origins Wolverine) 7:00 PM 14.5.2017 (Sunday)		X-Men First Class 7:00 PM 15.5.2017 (Monday)		X-Men: Days of Future Past 7:00 PM 16.5.2017 (Tuesday)		X-Men Apocalypse 7:00 PM 17.5.2017 (Wednesday)	
---	---	--	--	--	---	--	---	--	---

for CINEMA2 တွင် ကြည့်ရှုရမည့် မြန်မာစာတမ်းကားကောင်းများ

CINEMA2 7:18 PM, 14.5.2017 နဂါးမျက်စောင်း လူမင်း၊ ပန်းဖြူ၊ အောင်ခိုင်	11:23 AM, 15.5.2017 ငြိုးသူချစ်ခြင်း မင်းမော်ကွန်း၊ စံရတီ၊ မိုးမြင့်	CINEMA2 7:01 PM, 19.5.2017 သတိစိတ်ကြီးဝင်နေသည် နေမင်း၊ ရွှေပုံရတီ၊ ပွင့်၊ ကော့ဇိမ်း
--	---	--



4tv Facebook page www.facebook.com/4tvmyanmar ကို လှုပ်ထားခြင်းဖြင့် 4tv အစီအစဉ်ကောင်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိနိုင်ပါသည်။

4TV ၏ တစ်ပတ်တာကြည့်ရောအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၁၃ - ၅ - ၂၀၁၇ မှ ၁၉ - ၅ - ၂၀၁၇ အထိ)

ဖျော်ဖြေရေး၊ ရုပ်ရှင်၊ သတင်းနှင့်ဗဟုသုတ ရုပ်သံလိုင်းများ



<p>Star World 8:30 PM Scandal</p> <p>At last SCANDAL RETURNS FOR SEASON 6 StarWorld</p>	<p>NATIONAL GEOGRAPHIC 7:30 PM Mega factories : BMW X3</p> <p>NATIONAL GEOGRAPHIC</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>11:31 AM သခင်လိုလို လင်လိုလို ခန့်စည်သူ၊ခိုင်သင်းကြည်</p> <p>7:30 PM အချစ်စုန်း နေမင်း၊ရွှေမုံရတီ</p> <p>8:53 PM ဓမ္မ မင်းမော်ကွန်း၊နေခွေး၊ အေးမြတ်သူ၊သာညွှီ၊ ညီထွေခေါင်</p>
---	---	--

<p>Fox Family Movies 4:40 PM First Daughter</p> <p>first daughter</p>	<p>Discovery 8:25 PM Huntwatch</p> <p>HUNTWATCH THE CAMERA IS THEIR ONLY WEAPON</p>	<p>ANIMAL PLANET 2:00 PM Monster Inside Me(Breeders)</p> <p>MONSTERS INSIDE ME ANIMAL PLANET</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>11:45 AM လှန်းခိုင်ကြွ နေမင်း၊နန်းခင်ဇေယျာ၊ မြိုးရည်မျိုး</p> <p>7:18 PM နဂါးမျက်စောင်း လူမင်း၊ပန်းဖြူ၊အောင်ခိုင်</p> <p>9:17 PM တိုရည် မြင့်မြတ်၊ဝတ်ပုံရွှေရည်၊ ကေညီ</p>
---	---	--	---

<p>For Cinema 2:23 PM Girl With A Pearl Earring</p>	<p>Star World 5:30 AM Miss USA</p>	<p>fyi. 4:10 PM Get Swank'd (S1)</p> <p>get swank'd</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>11:23 AM ငြိမ်းသူချစ်ငြိမ်း မင်းမော်ကွန်း၊စံရတီ၊မိုးမြင့်</p> <p>6:35 PM ဘယ်သောအခါမှ မင်းမော်ကွန်း၊နေခွေး၊ ရဲအောင်၊မိုးယုတ်</p> <p>8:34 PM အကြံတူရန်သူ ကျော်ရဲအောင်၊မင်းညွှီ၊ စိုးမြတ်သူ၊အေးဘော်မောင်</p>
--	---	---	---

<p>for KIDS 8:15 PM Bolt</p> <p>BOLT</p>	<p>Fox Movies 7:30 PM Armageddon</p> <p>ARMAGEDDON</p>	<p>crime investigation 7:30 PM Murder In Mexico</p> <p>MURDER IN MEXICO THE BRUCE BERESFORD-REDMAN STORY #MurderInMexico</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>1:15 PM နဂါးမျက်စောင်း လူမင်း၊ပန်းဖြူ၊အောင်ခိုင်</p> <p>7:32 PM ဒါမျိုးကြီးတွေလည်း မြတ်တတ်၊ပါတယ် ခန့်စည်သူ၊စိုးမြတ်သူ၊ စန်ထူးအောင်၊မေ အိပ်မက်ပြဇာတ် ဟိန်းဝေယံ၊အိဇော့ဂို</p>
--	--	--	---

<p>For Cinema 2:15 PM Vanity Fair</p> <p>VANITY fair</p>	<p>TLC 3:45 PM Food's Greatest Hits Bbq Bonanza</p>	<p>Discovery 8:25 PM Hacking The Wild</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>3:29 PM အချစ်စုန်း နေမင်း၊ရွှေမုံရတီ</p> <p>6:40 PM တိတ်တခိုး စွမ်း၊စိုးမြတ်သူ၊ခင်</p> <p>8:08 PM ဂျစ်ပီမြို့ကသရဲမင်းပွဲတော် မင်းမော်ကွန်း၊ဝေလျှိုး၊မိုးယုတ်၊ ယွန်းရွှေရည်</p>
--	--	--	--

<p>WakuWaku JAPAN 9:30 PM Glory of Team Batista</p> <p>チーム・バチスタの栄光 毎週火曜 よる10時</p>	<p>FOXCRIME 12:30 PM Common Law</p> <p>COMMON LAW IT'S LIKE MARRIAGE. ONLY WITH BULLETS.</p>	<p>HISTORY 7:30 PM Forged In Fire (S4)</p> <p>FORGED IN FIRE</p>	<p>"Forged In Fire" က လက်နက် ကျွမ်းကျင်သူ၊ အမေရိကန် စစ်တပ်မှ လေတပ် စစ်မှန်သောဟောင်း ဝိုင်းလေ့ ရည်မှန်းဆက်တဲ့ ငြိမ်းပုံအသွင် စီရိမ်းပါ။ ကမ္ဘာအဆင့် ဓားရှည်ပန်းပဲသမားတွေ ထင်ရှားတဲ့ သမိုင်းဝင်လက်နက်တွေနဲ့ ဖန်တီးယူညီညွတ်ကြပုံတွေကို တင်ဆက်ထားပါတယ်။ အပိုင်းတစ်ပိုင်းစီမှာ နိုင်ငံအတွင်းက အတော်ဆုံး ပန်းပဲသမား ၄ ဦးတို့ဟာ သူတို့ရဲ့ကျွမ်းကျင်မှု၊ ကျော်ကြားမှုတွေနဲ့အတူ ဒေါ်လာ ၁၀,၀၀၀ ဆုကြေးခွေအတွက် ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင် ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာဖြစ်ပါတယ်။</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>11:26 AM လူစားဝင်တဲ့လူဝင်စား ခန့်စည်သူ၊မိုးဟော့ကို</p> <p>6:57 PM ငါ့ရင်ဘတ်ကို ကြက်ခြေခတ်တဲ့ချစ်သူ မင်းမော်ကွန်း၊နေခွေး၊ စိုးမြတ်သူ၊ခင်၊ဝေလှဝေ</p>
---	--	--	--	--

<p>ANIMAX 4:30PM Tamako Market</p>	<p>AXN 8:30 PM The Blacklist</p> <p>THE BLACKLIST AXN</p>	<p>Discovery 7:30 PM Bangkok Hooker</p>	<p>For CINEMA 2</p> <p>1:12 PM အရိုးထိအောင်ရူး ပြေတီဦး၊သက်မွန်မြင့်</p> <p>7:01 PM သတိစိတ်ကြီးဝင်နေသည် နေမင်း၊ရွှေမုံရတီ၊ ပွင့်၊ကေငြိမ်း</p> <p>8:44 PM အလွမ်းရင်ရင့် စွမ်း၊ခိုင်သင်းကြည်၊ နန်းမြတ်မြိုးသင်း</p>
---	---	--	---

4tv Facebook page www.facebook.com/4tvmyanmar ကို လုပ်ထားခြင်းဖြင့် 4tv အစီအစဉ်ကောင်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိနိုင်ပါသည်။

4TV ထိတစ်ပတ်တကြည့်ရောအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၁၃ - ၅ - ၂၀၁၇ မှ ၁၉ - ၅ - ၂၀၁၇ အထိ)

High Definition ရုပ်သံလိုင်းများ

အားကစားရုပ်သံလိုင်းများ

5 Network ရုပ်သံလိုင်းများ

NAT GEO WILD 9:55 PM Wild Botswana: Lion Brotherhood

SPORTS ရှမ်း VS GFA (LIVE)

အမှတ်ပေးဇယားအဆင့် ၁ နေရာက ရှမ်းယူနိုက်တက်ကို ဆက်တိုက်အားပေးနိုင်မိကြပြီးစားနေတဲ့ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းအတွက် အိမ်ကွင်းမှာ GFA အသင်းကို လက်ခံကစားရတာဟာ ပွဲစဉ် ၁၂ အပြီး ရလဒ်ကောင်းတစ်ခုကို ဆက်တိုက်ရယူနိုင်ဖို့ အခွင့်အလမ်းကောင်းတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်ကွင်းကြွေးကောင်းမွန်တဲ့ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းနဲ့ ခံစစ်ပိုင်းက ပေးကမ်းပေးမှု များနေတဲ့ GFA အသင်းတို့ ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံမှုမှာ ဘယ်အသင်းက ရလဒ်ကောင်း မလဲဆိုတာ မေလ(၁၃)ရက် နေ့နေ့ ဖြစ်မှာစတော်နဲ့ ညနေ ၇:၃၀ အချိန်မှာ for SPORTS ရုပ်သံလိုင်းကနေ တိုက်ရိုက် စောင့်မျှော်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါတယ်။

5 Series 7:00 PM ပြန်လမ်းဆုံစစ်ဆင်ရေး

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

FOX Action Movies 5:05PM Here Come The Boom

SPORTS မကွေး VS ချောင်း (LIVE)

မေလ ၁၄ ရက်နေ့ တနင်္ဂနွေနေ့မှာလည်း ပွဲစဉ် ၁၃ ရဲ့ နောက်ထပ်ပွဲစဉ် အဖြစ် မကွေးအသင်းနဲ့ ချောင်းတိုက်ရိုက်အသင်းတို့ဟာ သူဝတ္ထုကွင်းမှာယှဉ်ပြိုင် ကစားမှာဖြစ်ပါတယ်။ မကွေးအသင်းဟာ ပွဲစဉ် ၁၂ အဖြစ်ကစားခဲ့တဲ့ ရတနာပုံနဲ့ပွဲစဉ်မှာ ပုံစံကောင်းကိုပြန်လည်ပြသခဲ့ကာ သရေ ၁ မှတ် ရယူခဲ့ပါတယ်။ ချောင်းတိုက်ရိုက်အသင်းကလည်း ရန်ကင်းယူနိုက်တက်နဲ့တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး အိမ်ကွင်းမှာ အနိုင်ရရှိခဲ့ပေမယ့် သရေသာရရှိခဲ့ပါတယ်။ ရမှတ် ၁၅ မှတ်နဲ့ အဆင့် ၄ နေရာက ချောင်းတိုက်ရိုက်အသင်း အဆင့် ၆ နေရာမှာ ရှိနေတဲ့မကွေးအသင်းတို့ယခုပွဲစဉ်မှာ ဘယ်အသင်းကအနိုင်ရရှိသွားမလဲဆိုတာ မေလ(၁၄)ရက်နေ့ ညနေ(၄)နာရီအချိန်မှာ for SPORTS ရုပ်သံလိုင်းကနေ စောင့်မျှော်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါတယ်။

5 Special 10:00 PM သူရဲကောင်းမှတ်တမ်း

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

For Ladies HD 9:00 PM မှတ်တမ်းညာ အပိုင်း - ၇

FOX Sports 7:00 PM FOX SPORTS FC 2016-17 (LIVE)

5 Series 7:00 PM ကျွန်တော်ချစ်သူ

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

4 HD 2 6:20PM Mission Impossible 3

FOX Sports 2 05:30 AM MLB Regular Season 2017 Houston Astros vs Miami Marlins (LIVE)

5 9:00 PM The Good Dinosaur

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၅c

4 HD 7:00PM Happy New Year

FIGHT Sports 4:30 PM FIGHT SPORTS MMA Wesley Hawkey vs. Tumising Madiba

FIGHT	
WOMEN	29
AGE	27
WEIGHT	1.75m
WEIGHT	1.65m
REACH	66cm
REACH	65cm
REACH	63cm
REACH	62cm

WESLEY HAWKEY VS TUMISING MADIBA

5 Movies 8:15 PM Rush

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

FOX Movies 9:15 PM Race To Witch Mountain

FOX Sports 6:30 PM Sports News FOX SPORTS Central

5 7:30 PM ကောင်းကင်ပျောက်တဲ့ကြယ်

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

4 HD 7:00PM Resident Evil: The Final Chapter

FOX Sports 2 1:25 PM MotoGP World Championship 2017: Free Practice HJC Helmets GP of France (LIVE)

5 Movies 8:15 PM Friday Night Fever (Don't Breathe)

(နာမည်) ဇာတ် - ၆ - ၆c

MRTV-4

www.facebook.com/MRTV4

MRTV-4 ထိတစ်ပတ်စာကြည့်ရောအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၁၃-၅-၂၀၁၇ မှ ၁၉-၅-၂၀၁၇အထိ)



Make it Yummy

(ငါးခြောက်ရိုးခရမ်းသီးနှပ်နဲ့ သရက်သီးထောင်းဟင်းလျာ) 5:15 PM, 14.5.17 (Sunday)

ဒီတစ်ပတ်ရဲ့ Make it Yummy အစီအစဉ်မှာ ဝါးတီးနဲ့ ဖရဲသီးအဖွဲ့နှစ်ဖွဲ့ကနေ ငါးခြောက်ရိုးခရမ်းသီးနှပ်၊ သရက်သီးထောင်းဟင်းလျာများကို ချက်ပြုတ်ပြောပြလို့ စောင့်ကြည့်ဖို့ မပေးပါနဲ့နော်။



စတားတိုရီလက်ရာ (တေးသံရှင် ဟဲလေးနှင့်အနီး)

11:10 AM, 13.5.17 (Saturday)

ဒီတစ်ပတ် စတားတိုရီလက်ရာ အစီအစဉ်ကနေ တေးသံရှင်ဟဲလေးတို့ ဇနီးမောင်နှံက တဲဉ်ထက်သားဟင်းနဲ့ ချဉ်ပေါင်ဟင်း စတဲ့ ဟင်းလျာတွေကို လက်စွမ်းပြချက်ပြုတ် တင်ဆက်ပေးမှာဖြစ်လို့ စောင့်မျှော်ကြည့်ရှုကြပါဦးနော်။

Discovery of Taste

5:00 PM, 13.5.17 (Every Saturday)

ပရိသတ်များအနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ နေရာဒေသများမှ အလှအပများကို ခံစားရင်း ဒေသထွက်အစားအစာများ ချက်ပြုတ်မှု၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဝေလများကိုပါ တထိုင်တည်း ကြည့်ရှုခံစားနိုင်စေဖို့ ရည်ရွယ်တင်ဆက်မယ့် Discovery Of Taste အစီအစဉ်ကို ထုတ်လွှင့်ပြသပေးတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အရပ်ဒေသတစ်ခုမှ ထင်ရှားသော အစားအစာများကို ဒေသခံများ ကိုယ်တိုင် ပုံစံကွဲပြားစွာ ချက်ပြုတ်ပြသမှုနဲ့အတူ ဒေသတစ်ခု၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု၊ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် တောတောင်ရေမြေ သဘာဝတို့ကို တင်ဆက်ပြသမယ့်အပြင် ဒေသထွက် တွဲဖက်စားသုံးနိုင်သော အချို့ပွဲများ၊ အသီးအနှံများနဲ့ ရိုးရာဝေလများကိုလည်း ကြည့်ရှုခံစားကြရမှာဖြစ်လို့ စောင့်မျှော်ကြည့်ရှု အားပေးကြပါဦးနော်။

အုတ်အောင်ရီ

7:45 PM, 13.5.17 (Sunday)

ရယ်မောပျော်ရွှင်ရင်း ဘဝအမောတွေ ပြေပျောက်စေနိုင်ဖို့ ပရိသတ်များ အားလုံးအတွက် အုတ်အောင်ရီ အစီအစဉ်ကို ကြည့်ရှုခံစားရစေမှာပါ။ ဒီအစီအစဉ်ကနေ ဟာသညီအစ်ကိုများဖြစ်ကြတဲ့ လူရွှင်တော် 5 Star အဖွဲ့နဲ့အတူ ဟာသအနုပညာရှင်များစွာပါဝင်ပြီး ပရိသတ်များအတွက် "ချစ်ခြင်းကို မခွဲပါနဲ့" လို့ အမည်ရတဲ့ ခေါင်းစဉ်အောက်မှာ ဟာသယူဆဆေးတိုက်ကျွေးမှုဖြစ်တဲ့အကြောင်း သတင်းကောင်းပါး လိုက်ရပါတယ်။



Table with program schedules for MRTV-4 from 13.5.2017 to 19.5.2017.

pyone play logo and website information: www.pyoneplay.com

Channel 7

www.facebook.com/Channel7Myanmar

Channel 7 ထိတစ်ပတ်စာကြည့်ရောအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၁၃-၅-၂၀၁၇ မှ ၁၉-၅-၂၀၁၇အထိ)



On Air Snare

7:00 PM, 14.5.17 (Sunday)

တေးသီချင်းသံစဉ်များကို ခံစားနားဆင်နိုင်ဖို့ အတွက် On Air အစီအစဉ်ကနေ ဒီတစ်ပတ်မှာ Snare အဖွဲ့ရဲ့ သီဆိုဖျော်ဖြေမှုများကို ကြည့်ရှုခံစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။

Player's Life (ဘောလုံးအားကစားသမားသန်းပိုင်)

8:00 AM, 13.5.17 (Saturday)

အားကစားသမားများရဲ့ ဘဝဖြတ်သန်းမှုများကို Player's Life အစီအစဉ်မှာ ကြည့်ရှုခံစားရမှာပါ။ ဒီတစ်ပတ်ရဲ့ Player's Life အစီအစဉ်မှာ မြန်မာလက်စွမ်းစင်ဘောလုံးအားကစားသမား သန်းပိုင်နဲ့ တွေ့ဆုံပေးမှာဖြစ်လို့ စောင့်မျှော်ကြည့်ရှုနိုင်ဖို့ သတင်းကောင်းပါးလိုက်ရပါတယ်။

Challenge! (ဆန်းသစ်လအေးချမ်းမိုး)

6:45 PM, 14.5.17(Sunday)

ဒီတစ်ပတ်ထုတ်လွှင့်တင်ဆက်မယ့် Challenge အစီအစဉ်မှာ အနုပညာညီအစ်မတွေဖြစ်ကြတဲ့ ဆန်းသစ်လအေး ချမ်းမိုးတို့ရဲ့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မှုတွေကို ကြည့်ရှုရမှာပါ။ သူတို့နှစ်ဦးက ဘယ်လိုမျိုးရင်ခုန်စိတ်လှုပ်ရှားဖို့ကောင်းတဲ့ Mission တွေကို ကျော်ဖြတ်ရမလဲ၊ ဘယ်လိုနေရာမှာ Mission တွေပြုလုပ်ရမှာလဲဆိုတာကို စောင့်ကြည့်ရင်ရန်ပေးကြပါဦး။

Advertisement for 'THE MONEY DROP MYANMAR' game show on Channel 7.

Table with program schedules for Channel 7 from 13.5.2017 to 16.5.2017.

အသက်နှင့်သစ္စာ

8:00 PM (Everyday)

အာဏာကို လက်တစ်လုံးခြားလုပ်ပြီး ငွေကြေးကြွယ်ဝသူတွေဆီက လာဘ်စားပြီး မရှိဆင်းရဲသားတွေအပေါ် ဖိနှိပ်ကာ အမှုမှန်ကို ဖုံးကွယ်ထားတဲ့ နိုင်ငံဝန်ထမ်းတွေနဲ့ မိမိအလုပ် အပေါ် သစ္စာရှိပြီး ဖြောင့်မတ်မှန်ကန်တဲ့ အမှုမှန်ပေါ်အောင် ဖော်ထုတ်မယ့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းကောင်းတွေရဲ့ အားပြိုင်မှုကို စိတ်ဝင်စားဖွယ် ကြည့်ရှုကြရမှာပါ။ နိုင်ငံတကာမှာ ဖြစ်ပေါ်လေ့ရှိတဲ့ မူခင်းဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး စိတ်ဝင်စားဖွယ် ရိုက်ကူးထားတဲ့ စာတစ်လမ်းကောင်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်ပါတယ်။

Channel 7 ရုပ်သံလှိုင်းတွင် တစ်ပတ်အတွင်းပြသမည့် "ကြည့်ရှုခံစား ကတ်လမ်းများ"

Table listing Channel 7 programs and their broadcast times.